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Fa predavanje na konferenciji na Floridi, SAD

Li Hongzhi
29.12.2001.

Pozdrav svima.

Nismo se vidjeli neko vrijeme. Budući da dijelite svoja kultivacijska iskustva na ovoj Fa
konferenciji i s obzirom da je širenje Dafa općenito poprilično dobro u sadašnjem
trenutku, a sve što radite činite sigurnim koracima za vrijeme Fa-ispravljanja, nisam
planirao pričati o ničemu posebnom. Još manje sam želio predavati Fa koji je predaleko
od situacije u kojoj smo sada. Razlog za to je, kada postoji nešto o čemu vam trebam
pričati i pričam vam o tome, to se smatra kao da vam govorim što trebate činiti. Ovog
puta, s obzirom da vas nisam vidio neko vrijeme, došao sam vas vidjeti, kao prvo, i mislio
sam iskoristiti ovu situaciju da naglasim važnost stvari koje sada radimo i trenutnu
situaciju u kojoj se nalazimo. Ne želim reći puno o ostalim stvarima jer bi to lako moglo
ometati naš razvoj u trenutnom Fa-ispravljanju.

Sudeći po trenutnoj situaciji, naši učenici su sposobni shvatiti Fa iz Fa i tijekom ove
dvije i nešto godine bili ste testirani, što vas je činilo sve više i više racionalnijim,
bistrijim i sposobnim da sve više spoznate Fa ; kao Dafa učenici, vaš je osjećaj
odgovornosti prema sebi, prema Dafa i prema svim svjesnim bićima postao sve jasniji i
jasniji. Samim time, svi su Dafa učenici uspjeli raditi posao objašnjavanja istine sve bolje.
U proteklim događajima, primijetili smo sljedeće: Tijekom vremenskog razdoblja poslije
20. srpnja 1999, skoro svaki učenik je osjećao kao da se čini da zlo obuhvaća sve, kao da
je posvuda. Cijela situacija se činila kao što su oni proroci rekli – zlo je zasjenilo cijelo
nebo i prekrilo cijelu zemlju, kao da su se zaista nebesa raspala. Zlo je bilo svugdje. Bez
obzira koliko je dobra osoba ili neko biće, vjerojatnost je bila da je zlo utjecalo na nju. U
to vrijeme čak su i Dafa učenici razmišljali o tome što to znači za njih: Trebam li
kultivirati ovaj Dafa? Je li Dafa zaista ispravan ili ne? Tko je taj Li Hongzi, uopće? Velik
broj učenika je prošao kroz taj test, hrabro koračajući naprijed, nakon promišljanja.
Zaista pohvalno. Uspjeli ste iskoračiti naprijed u tako teškom okruženju i pod velikim
pritiskom objasniti ljudima tko su Dafa učenici i da nas progone, da svi su oblici napada
koji se koriste izmišljotine i laži te da je ovo jedan potpuno zao progon. Tako da kada su
ljudi svijeta saznali istinu o progonu, bili su šokirani.

Kako je zlo došlo zasjenjujući nebesa i prekrivajući zemlju, učinilo je naš zadatak
objašnjavanja istine užasno teškim, i činilo se kako nas ljudi uopće ne čuju. To je
zapravo bila ta zla drama koja ih je sprječavala. Nakon što su ljudi čuli i povjerovali
jednostrane laži zla, što je bila jedina stvar koju su mogli čuti, razvili su misli i sumnje
koje su proizašle iz vjerovanja u te laži; i to je, zajedno sa činjenicom da je zlo iskoristilo
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neispravne ljudske misli, učinilo ljude manje sposobnim razumjeti nas ispravno, i nisu
mogli shvatiti istinsku situaciju – progon. Međutim, kako se Fa-ispravljanje ubrzava,
kontinuirano napreduje prema sve većim dimenzijama, drugim riječima, napreduje
prema više mikrokozmičkim razinama; fundamentalni razlog za Fa-ispravljanje
kozmosa jest da su neizmjerna bića na mikrokozmičkim razinama postala neispravna.
Naravno, mnoga od njih nisu nužno namjerno počinili smetnje. Njihovo samo postojanje
je postalo problem kojeg je trebalo adresirati, a njihovo postojanje su stari elementi,
neizmjerna kozmička tijela koja trebaju biti ispravljena, i neizmjerna bića koja trebaju
biti spašena. To je učinjeno kroz Fa-ispravljanje bilo kroz eliminaciju u Fa-ispravljanju,
bilo kroz zamjenu njihovih pozicija, bilo kroz asimilaciju tamo gdje jesu. Sve to je jedan
proces, a za taj proces treba vremena. Pričajući o vremenu, znate, prošle su dvije godine
od 20tog srpnja. Prije toga vam se svaki dan činio dug kao godina i svaki trenutak je
trajao dugo vremena. Pritisak je bio ogroman. Ali, svi ste izdržali pod tim ogromnim
pritiskom i hrabro kročili cijelo vrijeme radeći razne stvari da bi razotkrili zli progon. Za
to vrijeme, kao rezultat eliminacije sve većeg i većeg broja zlih bića tijekom Fa-
ispravljanja, misli svjetovnih ljudi su postale sve manje ograničena. I u toj situaciji,
otkrili ste da kada ponovno objašnjavate istinu o progonu, ljudi više nisu tako
indiferentni kao prije i sretni su kad čuju istinu, kao da nikad ranije nisu čuli o progonu
Dafa učenika. I sve više i više, svjetovni ljudi žele znati istinu. Budući da Fa-ispravljanje
neprestano napreduje naprijed i budući da učenici neprestano šalju ispravne misli, zlih
bića ima sve manje. Ustvari, zlo radi te loše stvari u ovom međuperiodu prije nego Fa-
ispravljanje dođe i prije nego sve postane novo. Sve zlo koje zauzima prostor i djeluje
ovdje to može činiti u ovom vremenskom periodu kada mogu stvarati kaos. Ne mogu
zaustaviti Fa-ispravljanje niti utjecati na njega, i nemoguće im je da stvaraju kaos u
novom kozmosu. Oni samo pokazuju – u ovom periodu prije nego je Fa ispravljen – sve
stvari od starih bića nakon degeneracije, i to izgleda jako loše. Dafa učenici u ljudskom
svijetu mogu osjetiti veliki pritisak u ovakvoj okolini – oni zaista osjećaju velik pritisak.
Ali, kao što znate, vrijeme je različito u različitim dimenzijama, pa ako pogledate ovu
situaciju sa više perspektive vremenskog polja, otkrit ćete da su ove dvije godine jedan
mali trenutak, koji traje vrlo kratko. Dok smo usred ove situacije, proživljavajući progon,
osjećamo da se dani rastežu kao godine. Ali sada kada ste to prošli i kad pogledate
unatrag, otkrit ćete da su te dvije godine bile trenutak u kozmosu. Ipak, te dvije godine
su proizvele toliko zaista vrhunskih Prosvijetljenih Bića; kroz ove dvije godine, toliko
naših učenika je prošlo testove i postalo zrelijim; i kroz ove dvije godine, uspjeli ste
jasno uvidjeti i otpustiti mnogo običnih ljudski misli kojih niste prije bili svjesni, zajedno
sa vezanostima koje niste mogli prepoznati. Pod običnim uvjetima ovo bi zaista bilo
teško za postići. Naravno, ja odbijam sve aranžmane koja su oni učinili, i ne priznajem
ih. Ali zaista, usred te zle drame, Dafa učenici su bili testirani i postaju sve više i više
izvanredni. Kada pogledamo na ove dvije godine, nisu li one samo trenutak? Više od
dvije godine su prošle, ali taj period vremena je dozvolio našem Dafa i Dafa učenicima
da postave temelje za sve što je bezvremeno i vrhunsko, zajedno sa vrhunskom
moćnom vrlinom.

Naravno, biti u mogućnosti sve te stvari činiti dobro je neodvojivo od napretka svakog
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pojedinog Dafa učenika u neprestanoj kultivaciji i poboljšanju. I to je razlog zbog kojeg
ste mogli izdržati bez obzira kako ste bili proganjani, jer ste bili uporni u kultivaciji,
dosljedni u učenju Fa i držali bistru glavu. Kada se kultivatorov um odvoji od Fa, zlo
pronađe način da uđe. Gledano ljudskim očima, ljudi i sve ostalo u ljudskom svijetu je
trodimenzionalno. Ali u stvarnosti, sva materija u cijeloj dimenziji čovječanstva – bilo to
cvijeće, trava, drveće, ljudska bića, zrak i slično – sve je napravljeno od čestica te
veličine (molekula). I u tom sloju čestica, sve, uključujući i ljudsko tijelo, je povezano.
Kada osoba nema ispravne misli, sve loše stvari u kozmosu, ili u Tri Domene, će
prolaziti kroz ljudsko tijelo, i osoba tog neće biti svjesna čak i kad ostanu unutra. Na taj
su način ljudi manipulirani, drugim riječima, oni manipuliraju ljude kada su te čestice
sposobne da se spoje jedna s drugom. Tako da ste, tijekom ove dvije godine progona,
uspjeli biti uporni u svojoj kultivaciji, postali sve bistriji i razumniji i jasno prepoznali zlo
koje se krije iza progona. Drugim riječima, učenje Fa je neizmjerno važno za Dafa
učenika, za kultivatora. Bez obzira koliko je komplicirana vaša okolina, bez obzira koliko
zaposleni postanete, ne možete zaboraviti učiti Fa. Morate učiti Fa, jer to je apsolutni,
fundamentalni ključ za vaš napredak. Ne mogu se naći sa svakim učenikom, posebno u
trenutnoj situaciji u Kini. I pod tim okolnostima gdje učenici nisu u mogućnosti da me
vide, ne mogu pronaći Učitelja kada se pojavi problem, mogu uzeti Fa kao Učitelja. I da
bih vam omogućio da se kultivirate i poboljšavate, isprepleo sam ovaj Fa kompletno sa
svakim elementom koji može omogućiti osobi da se popravi i uzdigne kroz kultivaciju.
Dok god učite, svaki problem može biti riješen. Dok god se kultivirate i dok god možete
razumjeti Fa iz Fa, ne postoji ništa što ne možete postići.

Naravno, govoreći o Fa-učenju, bili ste poprilično dosljedni. Ali pošto ste sada vrlo
zaposleni sa projektima objašnjavanja istine – neki od vas pišu članke, neki od vas rade
stvari u formi informativnih medija, neki od vas dijele letke na ulici i postoje također
ljudi koji rade sve druge vrste poslova koji su povezani sa objašnjavanjem istine,
spašavajući svjetovne ljude čiji su umovi otrovani lažima – ponekad dok učite Fa niste
sposobni umiriti svoj um. Ovo je zaista, zaista ozbiljan problem.

Svi znate u kakvom stanju uma mora osoba biti da vidi Fa principe. Vi to znate bez da
moram mnogo reći o tome. Kada vaše oči čitaju Fa, a vaš um nije u Fa, razmislite o
tome, zar ne čitate uzalud? Za koga čitate? Ako tvoja glavna svijest ne uči Fa, razmislite,
nisam li vam rekao da osigurate da vi sami zaista dobijete gong? Kada vaš um nije u Fa
kada učite Fa, za koga onda učite? Ovo nisam rekao da vas kritiziram – samo vam
govorim da je ovo kritično pitanje. Bez obzira koliko zaposleni postanete, kada učite Fa,
morate ostaviti sve ostale misli po strani – nemojte uopće misliti o ostalim stvarima,
samo učite Fa. Možda će dok učite Fa, problemi o kojima ste razmišljati biti razriješeni,
pošto iza svake riječi stoje Buddhe, Taoi i Bogovi. Kako da oni ne znaju točno što želite
razriješiti i oko čega se opterećujete u to vrijeme? I onda, kako da vam to ne kažu? Ali
postoji jedna stvar: morate postići stanje učenja Fa bez očekivanja i namjere. Ovo
razumijete već dugo vremena – ne možete čitati Fa sa očekivanjem da riješite neki
problem. Samo čitajte smireno i učinak će sigurno biti izuzetan. Tako da kad učite Fa,
nemojte samo odrađivati čitanje. Morate smiriti svoj um kada ga čitate i zaista ga učiti.
Nemojte dopustiti svom umu da vam pobjegne. Kada vaš um odluta, učite uzaludno.

5



Ako pogledamo iz drugog kuta, kada učite Fa, a vaš um nije u Fa to nije samo problem
odrađivanja čitanja, već ta osoba koja uči Fa ne pokazuje poštovanje prema Fa. Kako će
vam se Fa onda otkriti? Iz tog kuta, mislim da trebate smiriti svoj um da bi učili Fa i biti
koncentrirani na učenje Fa čak i kada ste zaposleni.

Sada ću pričati o još jednoj situaciji. Kao što znate, eliminiramo zlo u zadana vremena,
odnosno šaljemo ispravne misli. U prošlosti se to nije zvalo 'slanje ispravnih misli', već je
nazivano 'božanske moći' – korištenje božanskih moći, božanskih moći Buddha Fa.
Obični ljudi su to zvali 'nadnaravne moći'. Pa zašto onda ja to zovem slanjem ispravnih
misli? Budući da kultivirate Dafa, sve treba biti vrhunsko i čisto. Nijedna od stvari koje
radimo nisu samo za vašu osobnu kultivaciju. Moramo također uzeti u obzir Fa, i
moramo uzeti u obzir formu bića budućnosti. Zato jer postavljate temelje za njih, put
kojim kročimo mora biti ispravan. Što god radili danas, ljudi budućnosti će reći: 'tako su
to Dafa učenici radili prije', tako da možemo vidjeti da su mnoge stvari vrlo velike. Zato
moramo biti čisti dok šaljemo ispravne misli. Trenutno, bilo da je to na mikrokozmičkoj
razini ljudskog društva ili u raznim dimenzijama, Fa-ispravljanje obuhvaća cijeli kozmos,
ne izostavljajući ništa – to se također obavlja ispod površine ljudskog društva.

U ljudskom društvu danas postoji mnogo loših pojava, loših ljudi i lošeg ponašanja koje
je potpuno odvojeno od onoga što je ljudsko, čak do te mjere da ljudi ne samo da imaju
iskrivljena mišljenja već i ogromnu demonsku prirodu. I što možemo učiniti u pogledu
te situacije? Reći ću vam: ništa. Zašto? Veličanstvenost Dafa učenika je povezana sa Fa-
ispravljanjem kozmosa i vaša najveća misija je čuvati Fa. Pustite one koje ne štete Fa na
miru. Ako netko nanosi štetu za Dafa, trebate im objasniti istinu, obuzdati zlo,
eliminirati zlo i spasiti ljude. Drugim riječima, trenutno ne činimo ništa o mnogim lošim
pojavama u današnjem ljudskom društvu, jer te stvari će biti razrješene kada Fa ispravi
ljudsko društvo. I stvari koje trebaju biti učinjene kada Fa ispravi ljudsko društvo
nemaju nikakve veze sa Dafa učenicima jer vi ćete dostići Ispunjenje. Veličanstvenost
Dafa učenika je povezana sa Fa-ispravljanjem, i drugačije je od formi osobne kultivacije
kakvo je čovječanstvo imalo u prošlosti – ono definitivno nije isto. Drugim riječima,
naše slanje ispravnih misli je da uništi zlo koje progoni i ometa Dafu, koje progoni Dafa
učenike i da uništi sve faktore koji progone Fa. Kontinuirano slanje ispravnih misli Dafa
učenika je zaista imalo ogroman učinak. Tijekom ovog vremenskog perioda kada
ogromna, neizmjerno snažna energija Fa-ispravljanja još nije stigla u ljudsko društvo, to
jest, tijekom ovog vremena prije nego Fa-ispravljanje stigne ovdje, Dafa učenici su zaista
eliminirali mnoge loše stvari šaljući ispravne misli. I sve te loše stvari su ono što je
štetilo Fa i progonilo Dafa učenike. Količina eliminiranih faktora je ogromna. Možda se
možete sjetiti da je prije bilo drugačije kada su naši učenici slali ispravne misli na
početku. Prije, kada god bi ste podigli uspravan dlan ispred prsa, zla bića bi se postrojila
u formaciju kao da idu u bitku i dolazili bi u hordama. Kasnije, kada su naši učenici
neprekidno slali ispravne misli koje su eliminirale ta zla bića koja su štetila Dafa i zla
bića koja su manipulirala ljudima, veliki broj njih je eliminiran i mali broj je još ostao. To
nije nemilosrdno. Kako bi mogli pustiti da Fa cjelokupnog kozmosa i Dafa učenici budu
progonjeni od strane tih zlih bića? Zato sam podučavao Fa 'Preko Granica Izdržljivosti'.
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Sada, kada krenete slati ispravne misli, kad god podignete uspravan dlan ispred prsa,
zla bića odmah počnu bježati. Gong koji šaljete čak mora tražiti ta zla bića, traži ih
posvuda iznad i ispod, i eliminira ih gdje god ih nađe. Sada se zlo više ne usuđuje
pojaviti i više nema sposobnost organizirati zla bića za organizirani masovni napad na
Dafa učenike. Sada su Dafa učenici ti koji imaju prednost; kada šalju ispravne misli
eliminiraju ih posvuda, dok svi ne budu eliminirani.

Reći ću vam, svi koji su još ostali i mogu proganjati Dafa i Dafa učenike su tu zbog samih
učenika. Učenici koji se još nisu ozbiljno primili slanja ispravnih misli: zlo u dimenzijama
koje ste vi trebali preuzeti i za koje ste vi odgovorni još nije eliminirano. To je uzrok.
Zato morate ozbiljno shvatiti slanje ispravnih misli. Bez obzira smatrate li da imate ili
nemate tu sposobnost, trebate to činiti. Ono što eliminirate iz vlastitog uma je ono što
ima učinak diljem vašeg tijela; i istovremeno, morate eliminirati vanjske elemente koji
su direktno povezani sa dimenzijama u kojima se nalazite. Ako ih ne eliminirate, tada ne
samo da vas oni progone i ograničavaju, već progone i ostale učenike, druge Dafa
učenike. Kao što znate, progon koji Dafa učenici u Kini proživljavaju je poprilično
ozbiljan, tako da svaki učenik mora zaista shvatiti koja je njegova odgovornost, i kada
šalje ispravne misli mora zaista biti u stanju umiriti svoj um i stvoriti učinak slanja
ispravnih misli. Tako da je ovo nešto zaista ključno, zaista važno. Kada bi svaki učenik
bio sposoban to učiniti, mogu vam reći, u roku od pet minuta zajedničkog slanja
ispravnih misli, zlo unutar Tri Domene ne bi više postojalo – toliko je slanje ispravnih
misli važno. Već dugo vremena šaljete ispravne misli i broj zlih bića koja su eliminirana
je zaista velik. Iz druge perspektive, pošto je pitanje koliko dobro se kultivirao, koliko je
shvatio, koliko je porastao u razumijevanju i koliko dobro djeluje u Fa-ispravljanju
izravno povezano sa osobnom kultivacijom svakog pojedinog učenika i razine do koje se
uzdigao, Učitelj ne može zahtijevati previše od vas. Samo vam govorim o važnosti toga.
Koliko visoko se osoba želi kultivirati i do koje razine želi stići je njegov osobni odabir.
Učitelj vam samo može reći o važnosti slanja ispravnih misli.

Postoji još jedno pitanje. Od 20.srpnja 1999, kada je započeo progon, uspjeli smo pomoći
ljudima diljem svijeta da jasno vide što je Falun Gong. Svi oni znaju da smo dobri. Bilo da
se radi o vladama, raznim zemljama ili njihovim ljudima, uključujući i zemlje koje imaju
dobre odnose sa Kineskom vladom, svi oni dobro znaju tko smo mi i što je zlo koje
progoni Dafa. Drugim riječima, naša sposobnost da to učinimo je neodvojiva od
zajedničkog truda svakog učenika. To jest, dok ste objašnjavali istinu, zaista ste bili
odgovorni prema Dafa i sposobni usmjeriti vaše ispravne misli pod pritiskom. Svaki
Dafa učenik ima posao i obitelj, pa tako, s obzirom da imate malo vremena za sve stvari,
veličanstveno je da ste uspjeli Dafa staviti na prioritetno mjesto u svojem ponašanju.
Situacija je drugačija sada, zahvaljujući zajedničkom djelovanju Dafa učenika. Zlo je
izolirano, i čak i unutar Kine postepeno se formira trend; ljudi se počinju buditi. Kao što
znate, na početku, odmah nakon 20. srpnja 1999, progon u Kini je bio užasan, i nitko se
nije usudio reći ni jednu pozitivnu riječ o nama. Ali sada Falun Gong učenici se usuđuju
ići direktno do ljudi koji su odgovorni za progon. 'Vi nas progonite, pa smo vam došli
objasniti istinu.' Dafa učenici su zaista ispravili Fa na velikom području, na mnogim
razinama. Drugim riječima, cijela situacija se mijenja, i ljudi saznaju istinu o ovom zlom
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progonu. Tako da je objašnjavanje istine vrlo važno i svaki učenik mora to shvatiti
ozbiljno. Reći ću vam ovo: uz vašu osobnu kultivaciju, trenutno je najbitnija stvar
objašnjavati istinu, jer to je izravno spašavanje živih bića, izravno spašavanje ljudi
budućnosti i isto tako pokazuje veličanstvenost Dafa i Dafa učenika – u ovoj teškoj
okolini vi i dalje uspijevate spašavati svjesna bića.

Teško je spasiti današnje ljude. Ponekad kažem u šali; kad im kažete da je Dafa dobar,
nakon što pričate s njima neko vrijeme, oni kažu: 'Da, Dafa je dobar, znam. Ali X Partija
mi daje novac, pa nisam ni protiv KPK.' Ovo je uzrokovano zlom propagandom Dafa
progona, i to je sredstvo kojim su se često koristili da zavaraju svjetovne ljude. Mi nikad
nismo rekli da smo protiv KPK. To je onaj zli predsjednik KPK u ljudskom svijetu koji širi
ideju da Partija treba 'pobijediti Falun Gong'. On zavarava ljude. Mi se ne miješamo u
politiku. Drugim riječima, kada objašnjavamo istinu da ih spasimo, moramo se
prilagoditi načinu razmišljanja koje moderni ljudi imaju. To je zato jer domet do kojeg
današnji ljudi vjeruju u Bogove je vrlo ograničen, minimalna razina moralnosti koja im je
prihvatljiva je također vrlo niska i čak i kada znaju savršeno jasno da je nešto loše, oni to
i dalje čine. Naravno, unatoč tome, mi ćemo spasiti koliko god možemo, i dat ćemo sve
od sebe da objasnimo istinu. Razlog tome je, u budućnosti još uvijek mora postojati Fa
na ovoj ljudskoj razini, i također treba biti bića na ovoj razini – ne može sve završiti
ovdje. Usporedno s time, pošto se Dafa širi u ovom svijetu, budućnost čovječanstva
treba biti blagoslovljena. Grijesi tih otrovanih ljudi u Kini koji su progonili Dafa su
posljedica utjecaja zlih sila, i to je ono što je učinilo da ljudi čine ogroman grijeh –
pogotovo Kinezi; učinilo ih je da se izravno protive Zakonu kozmosa, Fa koji je stvorio
sav život. Tako da tim ljudima prijeti eliminacija – oni su u najvećoj opasnosti. Za sada,
dok god su loše misli u njihovim glavama prema Dafi eliminirane, to je u redu. Ako nisi
protiv KPK, to je u redu, ako nisi protiv tog i tog, to je u redu, ali reći ću vam ovo:
nemojte biti protiv Dafa. Zašto? Reći ću vam stvarnu situaciju... To je razlog zašto neki
ljudi koji se ne protive Dafa, ali nisu dobri ljudi, vrlo moguće neće biti iskorijenjeni
odmah, barem u finalnoj eliminacija progona Dafa. I ako nisu iskorijenjeni, još uvijek
postoji prilika za njih. To će ovisiti o njima kasnije – ovisit će o tome kakvi će biti kada
Fa započne ispravljati ljudski svijet. Kroz napore Dafa učenika da objasne istinu, mnogi
ljudi su zaista shvatili situaciju i imaju mnogo ispravnih misli. Mislim da, za te ljude nije
obična stvar vidjeti što Dafa zaista jest – mogli bi čak reći neke ispravne stvari o Dafa, i
onda će ustvari postaviti izvrsne temelje za njihova bića u budućnosti.

U prošlosti, ljudi su govorili o 'spasenju svih živih bića'. Znate, bilo to u vrijeme
Shakyamunija ili Isusa, čak i u slučaju Lao Zi-a i drugih Bogova koji su došli spašavati
ljudi, 'spasenje svih živih bića' o kojem su oni pričali je različito od onoga što vi radite. U
ta vremena, najviše biće u svijetu je bio čovjek – obični čovjek ovog svijeta. Istinski ljudi
su produkt Tri Domene i napravljeni su iz materije Tri Domene. Ta bića su vrlo različita
od Bogova i teško im je shvatiti viša bića. Tako da se čak i boje Bogova i vrlo ih je teško
spasiti. To je razlog zašto je Shakyamuni podučavao Fa Arhata i zašto je samo mogao
spasiti ljude do statusa dostignuća Arhata. Istina je da se ljudi nisu mogli kultivirati vrlo
visoko. Ali danas, tko su živa bića s kojima se susreću Dafa praktikanti? Ovo je razlog
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zbog koje sam rekao da su Dafa praktikanti veličanstveni; bili ste toliko blagoslovljeni da
dođete u ovom veličanstvenom vremenskom periodu, a ono što vam je predano je
također veličanstveno. Ovo je zbog toga jer devedeset posto čovječanstva su oni koji su
došli sa visokih razina. Drugim riječima, ono što je unutar ljudske kože nije više čovjek
iz prošlosti – ljudsko obličje sada sadrži biće koje dolazi sa jako visokih razina. I to nije
ograničeno samo na ljude. Ovo Fa-ispravljanje je aranžirano još u vremenu prošle
Zemlje, i jedanput je već napravljen pokusni test. Drugim riječima, ovo je sustavno
uređeno još od tih pradavnih vremena. Onda, razmislite: može li ljudsko društvo, i sve
ono što vidimo postojati slučajno? Čak i svaki pokret Dafa učenika, svaka radnja, svaka
riječ, čak i pitanja koja se pitate, ništa nije tako jednostavno. U budućnosti ćete vidjeti
da je sve bilo pažljivo uređeno. Ali nisam ja taj koji je to uredio, to su bile stare sile.
Ustvari, oni se ne bi usudili, niti žele upropastiti sve ovo. Razlog je, ako bi to uništili i oni
bi bili uništeni – ako bi ovo Fa-ispravljanje bilo uništeno, sve bi bilo potpuno uništeno.
Oni samo žele da se radi na njihov način, no to nije prihvatljivo jer ne bi zadovoljavalo
standard. Kako bi bića koja bi trebala biti uništena mogla kontrolirati budućnost? Kako
oni mogu odlučivati kakva će budućnost biti? Oni samo pokušavaju stvoriti kaotično
stanje prije nego Fa-ispravljanje stigne, i to je sve. Oni se smatraju Bogovima, pa ne
progone ljude izravno nego koriste ta bića sa nižih razina da utječu na ljude. Tako je to
povezano.

Ono na što sam mislio, kada sam upravo rekao da su Dafa učenici veličanstveni, jest ako
su ljudi došli sa vrlo visokih razina, razmislite o tome, radite li na običnom spašavanju
ljudi? Ne, ne radite. Kraljevi i Lordovi različitih univerzuma, čak i bića koja su
neizmjerna, ili čak sa još viših razina, su došli i inkarnirali se kao ljudi. Ali čim su se
inkarnirali kao ljudi ovdje, više ne znaju ništa i isti su kao obični ljudi. Naravno, glavna
stvar koja karakterizira današnja bića jest da su puno izdržljiviji nego ljudi prošlosti.
Takvi ljudi su lako umirali kada bi se ozlijedili, no današnji ljudi su čvrsti; drugim
riječima, njihova bića su drugačija danas. No ipak, kada su ušli u ovaj labirint iluzije, ne
znaju ništa. Usred bombardiranja zlom propagandom, oni su proganjani, a neki od njih
su čak postali srž progona, oni progone Dafa i Dafa učenike. Ali bez obzira tko su, i bez
obzira što su, koji god grijeh je počinjen, ipak je grijeh. Jednom kada si progonio Dafa,
od kuda si došao ne znači ništa. No, s druge strane, milost i suosjećanje Dafa učenika
može dati tim bićima najveću šansu da se spasu. Zato, spašavate li samo obično ljudsko
biće? Ako je onaj koga ste spasili jedan Lord ili Kralj, razmislite kakva je to veličanstvena
vrlina. Ako ste stvarno spasili mnogo ljudi, razmislite kakva je to veličanstvena vrlina.
Recimo da obični, svakodnevni čovjek koji nije Dafa učenik kaže drugoj svakodnevnoj
osobi, „Nemoj progoniti Falun Gong,“ i kaže mu na koje sve načine je Falun Gong dobar,
i od tog trenutka ta druga osoba zaista prestane progoniti Falun Gong; nakon što otplati
to što je učinio, vrlo je moguće da će ući u budućnost, i moguće je da će dobiti Fa kada
Fa ispravi ljudski svijet; a pošto je njegovo biće došlo sa visokih razina biti će sposoban
kultivirati se brzo, pa pošto je njegovo Ispunjenje izravno povezano sa tom običnom
osobom koja mu je rekla istinu tada, čak će i ta obična, normalna osoba, ja mislim,
dostići Ispunjenje. Razumijete osnovnu ideju, zar ne? Znači nije li to još i uvećano za
naše Dafa učenike koji spašavaju ljude na širokim razinama dok objašnjavaju istinu?
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Zato je to toliko veličanstveno. Nitko ne zna tko je iza te ljudske kože običnog čovjeka.
Tako da trebate uzeti te stvari ozbiljno, i činiti te stvari dobro. Objašnjavanje istine je
ono što trebamo činiti u ovom periodu. Učinite to na velikoj razini, učinite to sa svom
mudrošću koju posjedujete i dok god nešto može spasiti ljude, idite i učinite to. Nema
veze je li to razotkrivanje zla, ili ako koristite razne pristupe, bili oni direktni, indirektni
ili iz raznih kutova – dok god možete ljudima razotkriti ovaj progon, spašavate ih i vi ste
veličanstveni.

Mislim da su te tri stvari sve o čemu ću pričati. Jedna je učenje Fa, druga je slanje
ispravnih misli, a treća je kako je objašnjavanje istine neizmjerno važno. Ustvari, već ste
prošli kroz to i učinili sve od ovih veličanstvenih stvari, i već ste postavili temelje za ovaj
tip veličanstvene vrline. Ali trebali bi raditi stvari još bolje, i trebali bi nastaviti dok god
zlo nije u potpunosti dezintegrirano. Kada uspijete da svi ljudi svijeta, i svi ljudi u Kini
vide tu zlu dramu kao ono što zaista jest, može li zlo više imati učinka? Raspast će se. Mi
nismo zainteresirani za političku moć, i ne želimo smijeniti vašu KPK. To će zli vođa
KPK učiniti sam dok koristi KPK za ovaj progon. Gledajući unatrag, nije li to istina?
Nismo mi koji smo napali KPK, ona se sama urušila. On koristi KPK, koristi zemlju i
koristi vladu da progoni Falun Gong. Bogovi to ne dozvoljavaju. On kaže da partija treba
pobijediti Falun Gong. Ali kako bi Bogovi to dopustili? Kako KPK može pobijediti Zakon
kozmosa? Ako se boriš protiv kozmičkog Zakona, ti ćeš pasti. Tako to djeluje, zar ne?
Samo što još trenutno stare zle sile misle da Dafa učenici nisu još potpuno testirani, da
nisu još potpuno sazrjeli, i da još trebaju sazrijeti, pa misle da moraju još uvijek
održavati to zlo. Naravno, stare zle sile to žele činiti, ali ja ne priznajem njihove stvari
niti malo. To je samo još prije nego moje Fa-ispravljanje stigne da mogu raditi to što
žele. Kada bi bilo drugačije, kada Fa ispravi ljudski svijet bio bi mir – ne bi bilo ove zle
drame, svi ljudi bi učili Fa, moral čovječanstva bi rastao i kada bi sila Fa-ispravljanja
došla još uvijek bi bilo mirno.

To je sve što ću reći. Mora da imate mnogo pitanja. Mislim da ćete kroz učenje Fa biti
sposobni sve razriješiti. Mnoga specifična pitanja i problemi mogu biti riješeni dok god
učite Fa. Uz to, morate obratiti pozornost na još jednu stvar: vi ste Dafa učenici, tako da
uvijek morate gledati unutar sebe kada naiđete na probleme – garantirano je da su
mnogi problemi vaši problemi, htjeli vi gledati u sebe ili ne, željeli vi misliti o njima ili ne.
U budućnosti, kada vidite istinu, shvatit ćete da je sve imalo razlog. Dafa učenici često
imaju neke razmirice među sobom oko stvari koje se tiču širenja Fa (hong-fa) i
ispravljanja Fa. Mislim da je to normalno. Ali, ako se neprestano svađate, ne popuštajući,
tu leži problem. Zašto je to tako? Jer je sigurno da niste pogledali u sebe. Imati različita
gledišta je normalno, ali svađati se konstantno i ne popuštajući, i samim time utječući
na posao za Dafa, nije normalno. Ako ne vjerujete, razmislite i pogledajte. Svaka osoba
koja je na čelu treba posebno posvetiti pažnju na učenje Fa. Bez obzira koliko veliki i
koliko veličanstveni zadatak ta osoba preuzme na sebe, ne smije zaboraviti kultivirati
sebe. Bez obzira koliko posla radite, trebate biti Dafa učenik koji radi Dafa posao, a ne
obična osoba koja radi Dafa posao. Tako da morate učiti Fa. Osoba na čelu je u
stvarnosti isto tako obični Dafa učenik. Svaka osoba, bez obzira što radi, treba vidjeti
sebe kao jednog od Dafa učenika – trebate gledati na sebe kao jednog od Dafa učenika.
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Dafa ima samo jednog Učitelja, mene, i Dafa sama nema nikoga na vodećoj poziciji. Vi
ste samo ljudi na čelu usred forme Fa-ispravljanja i forme protivljenja progonu. Dafa
nema vođe ili ljude na čelu. Svi su kultivacijski učenici. Budite sigurni da to držite na
umu.

To je sve što ću reći. Oduzeo sam nešto vašeg vremena.

Li Hongzhi 
29.12.2001.

Prijevod na hrvatski, 18.04.2017.
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Podučavanje Fa na Fa Konferenciji u Bostonu

Li Hongzhi
27.04.2002.

Velik broj vas u publici je iz drugih regija, a popriličan broj je iz Australije. Ovog puta
sam se poglavito došao naći s vama, i ne želim reći previše. Gledajući na cjelokupnu
situaciju Dafa učenika trenutno u Fa-ispravljanju, mislim da je situacija dobra. Zaista
dobro radite u nekim pogledima, a nešto lošije u drugim. Ali, općenito, glavno tijelo
zaista napreduje. Usprkos tome, postoji još mnogo stvari koje još niste u stanju raditi
dobro kao Dafa učenici, a to je uglavnom jer ste zanemarili učenje Fa. Razlog tomu je,
vaša površina, koja se još uvijek asimilira u Fa, treba neprestano napredovati i kako
neprestano napredujete, stvari koje morate otpustiti kroz kultivaciju moraju biti
uređene. Svaka domena ima svoje vlastito stanje postojanja. Ako ostanete dugo na
jednoj razini, definitivno nećete moći držati korak sa Fa-ispravljanjem. Kada dobro
djelujete u Fa-ispravljanju, mogu vidjeti da je to uvijek jer ste sposobni shvatiti Fa iz Fa;
a kada ne djelujete toliko dobro, mogu vidjeti da je to zbog toga što Fa učenje niste
stavili na prioritetno mjesto i samim time niste sposobni razumjeti Fa iz Fa. Kao Dafa
učenik, bez obzira koja je situacija i kakve su okolnosti, morate učiti Fa, i ne možete
zanemariti vašu vlastitu asimilaciju i poboljšanje; ne možete zaboraviti učiti Fa. Ako
dobro ne učite Fa, nećete moći dobro obavljati Dafa poslove. Pa kad naiđete na
konflikte i probleme koji trebaju biti razriješeni, nećete moći harmonizirati stvari i imat
ćete razna stajališta. Naravno, mislim da nije nužno loše da imate svoja stajališta kada
se konflikti dogode. To je zato što se u kultivaciji rješavate vezanosti i u kultivaciji
trebate poboljšavati sebe; tako da vam te obične ljudske vezanosti trebaju biti pokazane
da bi ih se mogli riješiti. Ali ponekad, zato jer ne učimo Fa redovito, činimo stvari poput
širenja Fa i spašavanja živih bića kao obična osoba. To čini mnoge svete stvari ne toliko
svetima, ograničava nas da ih radimo dobro, i čini da nas ljudi u običnom ljudskom
društvu ponekad ne razumiju. Tako da vas to ne samo sprječava u napretku, već stvara
gubitke za Dafa.

Kao što znate, u vremenu poslije 25. travnja 1999, u mnogim dijelovima svijeta nitko
osim Dafa učenika nije znao što je Falun Gong. Takva je bila situacija diljem svijeta. Kada
je progon protiv nas počeo, svi svjetski mediji su željeli znati što je Falun Gong. Ali nitko
nije mogao dobiti pozitivne materijale, i svi su kopirali one laži iz kineskih medija.
Naravno, velik broj međunarodnih medija nije to radio namjerno – morali su izvještavati
o tome. Razmislite, u takvom okruženju i pod takvim ogromnim pritiskom, mi smo bili u
stanju ispraviti Fa u ljudskom svijetu do te mjere da su ljudi svijeta zaista saznali što je
Falun Gong i što mi zapravo predstavljamo. To nije jednostavan pothvat. To pokazuje da
smo zaista napravili dobar posao potvrđivanja Fa i to vam je omogućilo da postignete
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toliko mnogo. Ako smo nemarni (u našem ponašanju), onda je vjerovatno da ćemo
prouzročiti gubitke kao rezultat našeg ponašanja koje nije u skladu sa Fa. Zato stvarno
moramo paziti na te stvari.

Budući da ste stvarno zaposleni ovih dana i mnogi od vas su preuzeli velik broj poslova
na svoja ramena, to vam može otežati da se koncentrirate dok učite Fa. Uvijek
razmišljate o Fa-ispravljanju i niste u stanju umiriti svoj um dok učite Fa. Onda zapravo
učite uzalud. Ako ne možete učiti Fa racionalno i bistre glave, učite uzalud i trošite
svoje vrijeme. Morate to shvatiti. Znam da ste zaposleni i da vrijedno radite, kao i da
neki učenici spavaju malo svake noći. Radite toliko stvari i morate učiti Fa i još mnogo
drugih stvari. Ponekad vam ne mogu reći da morate raditi ovo ili ono. Kada se radi o
specifičnim stvarima, na vama je da ih obavite – morate sami shvatiti kako da se
postavite prema tome i bolje ih organizirate.

Također, primjetio sam da su određeni problemi, vidljivi prije par godina, ponovno
isplivali na površinu. Koji problemi? Velik broj učenika izvan Kine imaju mnogo
sposobnosti i napredno znanje, akademski su obrazovani u ljudskom društvu. Drugim
riječima, vaše razmišljanje je jasno i vrlo ste sposobni. I zbog toga ste mnogo stvari
napravili poprilično dobro. Pogotovu kada ste bili proaktivni dok ste obavljali stvari. Ali,
upravo zato što ste sposobni, pojavljuju se problemi kada svatko od vas ima dobru ideju.
Ti imaš dobru ideju, on ima dobru ideju i svatko misli da je njegova ideja dobra... tako
često započinju prepirke. I kada se prepirete, zbog toga što ste zanemarili svakodnevno
učenje Fa ili ste zaostali u vlastitoj kultivaciji, počnete se prepirati kao obični ljudi.

Dafa učenik treba staviti Fa na prvo mjesto u svemu što čini – što god dođe pred vas,
morate razmisliti o tome kroz Fa. Možda se sjećate nečeg što sam vam često govorio:
Dafa učenik treba uzeti u obzir druge u svemu što radi. Kad god se nešto dogodi ili se
određena situacija pojavi, čak i ako je nebitna stvar, moja prva misao je o drugima, jer
mi je to postalo prirodno – jednostavno prvo pomislim na druge. Ako to svi uspijete,
neće više biti tvrdoglavog prepiranja dok potvrđujete Fa; ako stvarno imate dobru bazu i
sposobni ste održavati um mirnim, uzeti u obzir druge i pogledati u sebe kad se nešto
dogodi, mislim da ćete moći velik broj stvari obavljati dobro. Ponekad se stvarno
prepirete kao obični ljudi i čak nekolicina vas se toliko uzbudi da vas emocije potpuno
obuzmu, čak toliko da zaboravite na svoje okruženje i kakav dojam to ostavlja u društvu,
potpuno kao obične osobe. Ali vi ste kultivatori, Dafa učenici, ne samo obični
kultivatori. Svi znate da koliko god divlje zlo postane, ne može potrajati. Čim je bliže
kraju, tim postaje lošije kada je dotaknuto silom Fa-ispravljanja, i to nam govori da mu je
to zadnje divljanje pred kraj. Ako to zaista završi jednog dana, prva stvar koja će biti
napravljena je da Dafa kultivatori u periodu Fa-ispravljanja postignu Ispunjenje i vrate
se na svoje pozicije. U to vrijeme, kada pogledate na put kojim ste prošli, sve će vam biti
jasno. Naravno, Buddha, Tao ili Bog koji je dostigao Ispravno dostignuće neće razmišljati
o tome je li bio uspješan ili ne – biti će mu kao da je san gotov, probudio se i neće više
niti misliti o njemu. Unatoč tome, sve što radite tijekom sadašnjeg procesa postavlja
temelje za vaš Status dostignuća. Tko propusti ovu priliku, ili ne radi neke stvari dobro,
na kraju će spoznati posljedice svojih grešaka.
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U ovom Fa-ispravljanju, stvorena je najbolja prilika za živa bića ogromnih nebesa; sva
živa bića imaju najbolju priliku da postave temelje za svoju budućnost. Isto vrijedi i za
Dafa učenike. Plodovi vaše kultivacije, vaše pozicije, vaša moćna vrlina i sve ostalo u
vašoj budućnosti je također stvoreno u ovoj situaciji Fa-ispravljanja. Tako da, ako ne
radite dobro, vi stvarno razočaravate sebe. Zato kada se svađate se običnim ljudskim
vezanostima, ja pomislim: „Kada bi vidjeli istinsku situaciju, ne bi se svađali čak i da ih
zatraže.“ Ali upravo jer ne vidite istinsku situaciju i imate obične ljudske vezanosti
možete se kultivirati ovdje. Kada imate vezanosti običnih ljudi, možete potvrđivati Fa;
kada ne bi imali te vezanosti, ne bi mogli potvrđivati Fa i ne bi mogli više ostati ovdje.
Drugim riječima, ne bi se više mogli kultivirati. No, moram vas zatražiti da ozbiljno
razmislite o tome kako možete iskoristiti trenutnu situaciju da radite još bolje.

Bez obzira koliko ste zaposleni, morate se smatrati Dafa učenikom; bez obzira koliko
ste zaposleni, morate razmišljati kako možete utjecati na one oko vas. Od 25. travnja
1999. i poslije 20. srpnja 1999., zlo je koristilo podle načine da nas blati i da nas stavi u
poziciju da se moramo braniti, što je prouzročilo velikom broju raznih bića da budu
otrovana. Radili ste vrlo teško u vašim naporima da spasite živa bića i pomognete
ljudima da steknu drugačije mišljenje o nama. Zato kad ne radite dobro, vrlo je moguće
da nesvjesno potkopavate vlastiti trud i rad koji ste već uložili u postojeće projekte ili u
projekte koje tek planirate. Vi ste kultivatori, čije ponašanje (treba biti) čisto i ispravno.
Postoji toliko ljudi koji misle da ste izvanredni samo jer su vidjeli kako se ponašate. Ako
ne obraćamo pozornost na naše svakodnevno ponašanje, obični ljudi će gledati naše
aktivnosti, oni vas ne mogu upoznati na dubljoj razini kao što mogu učeći Fa, već će
samo gledati kako se ponašate. I moguće je da jedna rečenica ili jedan vaš čin može
učiniti da steknu nepovoljan stav o Dafa što njihovo spasenje može učiniti nemogućim.

Budući da sam vam Učitelj, naravno da mogu vidjeti vaše nedostatke, i naravno da mogu
vidjeti vaše probleme. Znam što je uključeno u svaku vašu pojedinu riječ ili radnju.
Obično vam Učitelj ne predaje Fa na osobnoj razini. Zato jer kada bih istaknuo nečiji
problem individualno, njegov bi um mogao biti jako pogođen i to bi moglo utjecati na
njega. Zato rijetko kada individualno spominjem takve stvari. Ali kada spomenem takve
probleme u ovakvoj formi predavanja, nemojte misliti da se ne obraćam vama.

Postoji mnoštvo Kraljeva na nebesima. Kao što znate, Sakyamuni je rekao da Tathagata
ima koliko ima zrnaca prašine u rijeci Ganges. Razmislite koliko zrnaca prašine ima
indijska rijeka Ganges! No postoji još toga – Shakyamuni je to figurativno rekao. Svaki
Tathagata je Fa-Kralj. A Buddha škola nije jedina – Buddha škola je samo široko
rasprostranjeni tip škole koja sadrži velik broj Bogova. Koliko ima Bogova? Koliko
Kraljeva postoji? Kada bi svaki Kralj radio stvari na način na koji vi radite, to bi
prouzročilo velike probleme. Oni se ne prepiru, jer to nije u skladu sa njihovom
razinom. Oni, naravno, vide istinu i mogu vidjeti najbolji put, ali često, također, imaju
različita mišljenja o nečemu. Ali oni se nikad ne bi prepirali. Oni su u stanju neizmjerne
tolerancije, suosjećanja prema svim bićima i kroz to stanje oni sve razumiju kroz
dobrodušnost. Da to objasnimo ljudskim riječnikom, oni su uvijek sposobni razumjeti
druge. Zato se ponekad ne biste trebali „zavući u bikov rog" (tvrdoglavo se držeći svojeg
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mišljenja) sa snažnim vezanostima običnih ljudi, dugo vremena se opterećujući time,
postajući sve više vezani što više razmišljamo o tome – što češće razmišljate o tome to
je vaš um nemirniji, i što češće razmišljate o tome demoni vas više mogu iskorištavati.
Kada niste mirnog uma, reći ću vam, tada vas demoni koriste. Nebitno je koliko dugo
ste se kultivirali, i nije važno kakav ugled imate među Dafa učenicima, mogu vam
garantirati da se to događa ako ne obratite pozornost na takve stvari. Reći ću vam, bez
obzira kako dobro ste se kultivirali, dok god imate vezanosti običnih ljudi, te vezanosti
demoni mogu koristiti i kada toga niste svjesni oni to mogu iskoristiti. Kao Dafa učenici,
dajte sve od sebe da zauzdate te svakodnevne ljudske vezanosti, učinite najbolje što
možete da ih spriječite da utječu na vas, dajte sve od sebe da kročite ispravnim putem i
dajte sve od sebe da u svim situacijama i okolinama, što god se dogodilo, vaše ponašanje
bude otvoreno i dostojanstveno, da budete otvorenog uma i tolerantni, da razumijete
druge i da budete sposobni razumjeti sve perspektive. Onda, mislim da ćete biti
sposobni mnogo stvari napraviti dobro. Takvo ponašanje nije kompromitiranje! Svi
mogu podijeliti razmišljanja koja imaju i možete ih procjenjivati na ljubazan način.

Sve se ovdje rečeno svodi na kultivacijska pitanja. U Fa-ispravljanju morate čitati i više
učiti Fa. Ustvari, ovo nije kritika. Budući da sam vaš Učitelj, naravno da vam vidim
nedostatke. Zovete me vašim Učiteljem, pa vam moram reći gdje su vam nedostatci da
biste ih mogli prepoznati. Naravno, često vas i hvalim kao kada kažem stvari poput:
„Dafa učenici su izvanredni, veličanstveni“ i „Puno ste napravili“. Ali previše takvih riječi
vam ne pomažu mnogo. Često puta kada Učitelj vidi da radite dobro, zadržim tu radost
za vas u sebi. Svaki Dafa učenik radi stvari proaktivno da potvrdi Fa i spasi živa bića, i
Učitelj to vidi. To su stvari koje današnji obični ljudi ne mogu učiniti. Učenici izvan Kine
se potpuno posvećuju tome, i svatko radi što treba u ovom periodu Fa-ispravljanja. U
međuvremenu, učenici u Kini imaju njihov način obavljanja stvari, dok vi, učenici izvan
Kine imate vaš način obavljanja stvari. Svi ste izvanredni. Nije da svatko treba raditi iste
stvari; svaka osoba radi u njegovoj okolini ono što Dafa učenik treba raditi u ovom
trenutku. Radite to iz srca, i svaki učenik čuva Fa i spašava živa bića kao Dafa čestica. Iz
te perspektive, obični ljudi se ne mogu uopće usporediti.

Znate, nigdje ne postoji ništa slično onom što zločinačka banda u Kini ima na svom
raspolaganju da bi napadala ljude. Mogli bi reći da su sakupili sva sredstva iz svih
vremena i zemalja. Povrh toga, razmišljanja današnjih Kineza, nakon prolaska kroz
razne političke borbe, se iskrivilo u nešto lukavo i sebično, i zato su stvari koje rade jako
loše. Unatoč tome, veliki broj ljudi je iskorištavan i prisiljen da rade loše stvari, iako u
svojim srcima ne žele škoditi Fa. Mi to vidimo. Bez obzira koje metode zlo koristi ili
koliko novca potrošili, ne mogu postići to što žele i nanijeti štetu za Dafa. Mi radimo ove
stvari sa srcem, a oni sa novcem – to se ne može usporediti. Oni imaju moćnu
propagandnu mašinu, imaju konzulate diljem svijeta i ogromnu vojsku. Ono s čim se mi
suočavamo je zla politička banda nitkova koji nas žele suzbiti. U vrlo kratkom vremenu,
mi smo uspjeli pomoći ljudima diljem svijeta da otkriju ovaj zli progon – nije li to
izvrsno? Nije li to nešto što su samo Dafa učenici mogli napraviti radeći svim svojim
srcima? Nije li to nešto što smo mogli postići jer su Dafa učenici preuzeli inicijativu da
nešto učine? Naravno, zlo nikad neće imati šansu za uspjeh u svojim pokušajima da
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ošteti Fa kozmosa.

Naravno, mnoge stvari nisu tako jednostavne kao što mnogi obični ljudi misle. Činiti što
god se želi nije dozvoljeno, i to vrijedi i za zlo, također. Rekao sam da su stare sile
napravile jako detaljne, sveobuhvatne i sustavne planove u povijesti za cijelo Fa-
ispravljanje i za sve što se manifestira tijekom Fa-ispravljanja. Iako je ovo kaotično –
kaotično do ove mjere, i ovo zlo – zlo do te mjere, još uvijek, diljem cijelog svijeta,
uključujući i Kinu, postoji još mnogo loših bića u običnom ljudskom društvu i svakoj
dimenziji koja se nisu uključila u ovo. Svi su oni spriječeni da djeluju, drugim riječima,
ne žele se miješati u to, i nije im dopušteno da se miješaju bez obzira jesu li dobri ili loši,
ima ih iz obje grupe. Stvari se čine kao da su u kaosu, ali u stvari zaista nisu. Zla se bića
koja sudjeluju u ovome čine da djeluju pakosno, no stare sile ih samo koriste da
počistimo to smeće iz svemira dok traje Fa-ispravljanje. Zla bića ne mogu vidjeti
istinsku situaciju i ponašaju se divlje. Kada se prava situacija otkrije, sva će bića,
uključujući i obične ljude, uzviknuti iznenađeno: „Znači tako je bilo!“

Naravno, stvari u ovoj okolini su različite od okoline u Kini. Pričati o stvarima
povezanima sa Fa-ispravljanjem ili spašavati živa bića pod takvom vrstom zlog pritiska i
u takvoj situaciji, gdje su dimenzije ispunjene zlom, je drugačije od pričanja o tim
stvarima ovdje. Ali, usprkos tome, zbog toga što stare sile inzistiraju na testiranju
xinxinga Dafa učenika, ovo se dogodilo. To je definitivno tako. Da nije tako, ova situacija
se ne bi dogodila. Najbolji način da se nosimo sa tom situacijom jest da Dafa učenici
dostojanstveno kroče svojim putem na ispravan način, da se potrude da zlo i stare sile
ne iskoriste njihove propuste i da očvrsnu svoje ispravne misli. Stare sile se ne usuđuju
protiviti našem objašnjavanju istine i spašavanju živih bića. Ono što je ključno jest ne
dopustiti da iskoriste propuste u vašem stanju uma dok radite stvari.

Samo da još iskoristim situaciju da spomenem još jednu manju stvar. Kao što znate,
nema dovoljno ljudi na projektima, pa u vašim naporima da potvrdite Fa, nemojte
zanemariti stvari kada se posvetite nečem drugom. Drugim riječima, nemojte se
koncentrirati isključivo na jednu stvar. Trebali bi se potruditi obaviti sve potrebne
stvari kao cjelinu i napraviti dobar posao sa svim stvarima na kojima trenutno radite.

Neću reći više. Znam da ste teško radili. Danas vas nisam puno hvalio, ali znam da je
svatko posvećen zadatku potvrđivanja Fa. Vidite da postoji mnogo stvari za napraviti i
želite ih sve napraviti dobro. Učitelj to sve vidi. Nisam ja jedini koji to vidi. Reći ću vam,
sva bića u kozmosu pozorno promatraju. Površina materije je načinjena od redoslijeda
molekula, i ukupno Fa-ispravljanje je već došlo do te površine. Iako se površina čini vrlo
gruba običnom ljudskom oku, u stvarnosti, ogromni mikrokozmički sustavi su već
procurili kroz tu površinu i to je sve vrlo komplicirano. U Fa-ispravljanju, proboji prema
površini se već zbivaju. Drugim riječima, uskoro stiže na razinu gdje će ljudska bića to
moći vidjeti. U mikrokozmosu, koji je povezan sa ogromnim dimenzijama, postoji još
neizmjeran broj bića koja trebaju biti spašena pomoću Fa-ispravljanja i situacija je jako
komplicirana. Sva živa bića pozorno gledaju sve što radimo. Postoje oči posvuda u
kozmosu, i ispravljena bića i ona koja još trebaju biti ispravljena promatraju. Bića u
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novom kozmosu jedva čekaju finalni završetak, dok bića u starom kozmosu čekaju da
budu spašena. Oni koji su se priključili progonu Fa-ispravljanja su samo ta jedna
skupina, stare sile, i oni sačinjavaju dvadesetak posto bića na raznim razinama. Svi
ostali, ogroman broj bića koji se nisu priključili, pozorno prate situaciju. Svi oni znaju
jednu stvar, koju čak ni stare sile ne znaju: ako ovaj pothvat ne uspije, neće biti više
ničega.

Današnji znanstvenici su također otkrili da se velike promjene odvijaju u kozmosu.
Otkrili su da se svemir koji trenutno mogu vidjeti počeo širiti sve brže i brže, i ta brzina
širenja se ubrzava. Nisam htio pričati o ovome prije – samo podučavam Fa principe.
Razmislimo o tome: što to širenje znači? Nešto se širi prije nego eksplodira; širi se i širi
i kad dođe do određene točke naglo eksplodira. Sve je u svojoj finalnoj fazi. Veliki broj
bića ovo nestrpljivo promatra. A što se starih sila tiče, i oni su, sa svojim zahtjevima na
pameti, nestrpljivi. Naravno, bića novog kozmosa nestrpljivo očekuju završetak svega
ovoga. Ogromna sila Fa-ispravljanja radi svoj finalan posao sve snažnije i brže, brzinom
koja transcendentira sva vremena. Sada je još samo mrvicu od dostizanja brzine
površinskog širenja. Naravno, brzina širenja se čini spora u ljudskom mjerenju vremena,
ali je ustvari vrlo brza. Ja također činim stvari vrlo brzo. Rekao sam vam koliko god je
napravljeno ovdje gore, toliko može biti probijeno na nižim razinama. Iako se svemir
širi, ja također brzo obavljam stvari i definitivno ga mogu stići. Kada ga ne bih stigao,
mogu vam reći, završna dezintegracija bi uništila sve u ovoj površnoj dimenziji. Ako ga
dostignem, (širenje svemira), sve je uspješno rješeno. Ne samo da ću ga stići, nego ću ga
i prestići, i to je trenutak kada Fa ispravi ljudski svijet. Sada trenutno sam samo malo do
sustizanja brzine širenja. Bezbrojna živa bića, bezbrojna bića gledaju. U stvari, postoje
oči u svakoj sitnoj čestici zraka. Što su nebesa? Rekao sam vam da su drugačija od
nebesa kako iz zamišljaju ljudska bića. Kada gledate na Zemlju sa mjeseca, Saturna ili
Venere nije li i ona na nebu? U sličnom je odnosu i na nebesima. Nebesa su u
mikrokozmosu i makrokozmosu, i taj izraz ne obuhvaća paralelne dimenzije koje su
napravljene od čestica iste razine – u očima Bogova, to je samo koncept razdaljine. U
makrokozmosu i mikrokozmosu, sva bića pozorno prate sve ove događaje na Zemlji.
Znaju svaku pojedinu radnju i misao Dafa učenika. Sve što Dafa učenici rade je jasno
vidljivo pred očima viših bića. Zato budite sigurni da napredujete dobro i da zaslužite
njihovo divljenje.

Ovo je veličanstveno - istinski veličanstveno. Bez Fa-ispravljanja, veličanstvenost Dafa
učenika u vremenu Fa-ispravljanja ne bi bila iskazana toliko očito. Dafa učenici: stvari
sa kojima ste suočeni su veličanstvene, vaše odgovornosti su ogromne, a i tu je,
naravno, i izvorno mjesto od kuda ste došli – uzimajući sve te stvari u obzir kažem da
ste veličanstveni. Trebate zaslužiti titulu „Fa učenika u vremenu Fa-ispravljanja“! To je
nešto što kozmos neće više imati. To se događa samo jednom od početka vremena –
ovo se događa samo jednom od početka vremena u kozmosu. Sve izgleda kao da se
događa u svijetu običnih ljudi i da nije jako različito od stvari običnih ljudi. Kada bi bilo
drugačije, onda bi ljudi vjerovali što im kažete, Fa-ispravljanje se ne bi dogodilo i
kultivacija ne bi postojala. Ljudi čine grijehe dok su u iluziji, tako da trenutno nemamo
izbora nego ih otplatiti u iluziji. Iako još dolazi kompliciran dio puta pred nama, neće
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trajati dugo. Nadam se da će svi raditi još bolje od ovog trenutka.

Neću reći ništa više. Možete nastaviti sa vašom konferencijom. Danas sam ovdje samo
da se sretnem s vama, jer tu su ljudi iz Europe, Australije i Azije, i također, htjeli ste me
vidjeti. Ako bude stvari koje vam moram reći, naći ću se s vama i reći što trebate činiti.
Danas sam se samo htio vidjeti s vama. Hvala svima.

Li Hongzhi 
27.04.2002.

Prijevod na hrvatski, 18.04.2017.
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Podučavanje Fa u Washingtonu

Li Hongzhi
22.07.2002.

Pozdrav! (dug pljesak)

Prošlo je dosta vremena od kada sam vas vidio. Zbog raznih razloga ne želim prečesto
izlaziti u javnost. Glavni je razlog da Dafa učenici potvrđuju Fa i spašavaju živa bića;
svaki Dafa učenik slijedi svoj put i svaki Dafa učenik treba imati priliku da kroči svojim
vlastitim putom. Tako da vam, kao vaš Učitelj, ne mogu oduzeti priliku da kročite
vlastitim putom u potvrđivanju Fa. Trebam vas pustiti da to činiti sami. Naravno, kada
velik broj učenika potvrđuje Fa, spašava živa bića i objašnjava istinu, još uvijek ima
mnogo stvari koje želite pitati Učitelja kako obaviti.

Sjetite se prije tri godine, kada je zli progon počeo – mnogi od naših učenika nisu znali
što trebaju raditi. Naši mlađi učenici nisu iskusili ništa slično zlom progonu kao što je to
bilo u vrijeme Kulturne revolucije. Ali, s vremenom, svi ste se sabrali i iz situacije gdje
niste znali što činiti došli ste u situaciju gdje ste znali što činiti. Iako smo tijekom tog
procesa imali par teškoća, vi ste samostalno kročili tim putom. Usred tog zlog progona,
svatko od vas je ozbiljno promislio o tome što trebate napraviti i kojim putom trebate
krenuti i kroz to ste uspjeli uspostaviti vašu vlastitu moćnu vrlinu; prošli ste kroz tu
ogromnu teškoću. To je veličanstveno, to je ono što Dafa učenik treba činiti, i to je put
Fa-ispravljanja koji ostavljate za sobom, moćnu vrlinu Prosvijetljenog bića. Radi toga
vam Učitelj ne može prečesto govoriti što da radite. Fa vam je već objašnjen i ako
procjenjujete stvari kroz Fa biti ćete sposobni dobro djelovati. Kada se pojave veliki
problemi definitivno ću vam to reći. Izuzev te iznimke, kada se radi o mnoštvu
pojedinačnih situacija sa kojima se sretnete, morate sami pažljivo promisliti o njima i na
vama je da ih riješite. Kad god se pojavi problem, to je situacija gdje trebate objasniti
istinu i spasiti ljude. Nemojte krenuti zaobilazno kada naiđete na probleme. Kada vidite
da nam nešto šteti ili kada vidite da nešto blokira naše potvrđivanje Fa, nemojte to
zaobilaziti – trebate se suočiti s time, objasniti istinu i spasiti te ljude. To je suosjećanje
(cibei) jednog Dafa učenika, i tako mi spašavamo ljude. Istovremeno, kada objašnjavate
istinu možete razriješiti problem kada je velik broj ljudi krivo informiran, prevaren ili
kada imaju predrasude. Na kraju, laži propagande o zlom progonu koji se odvija u Kini
prevarile su mnogo ljudi. Sakrili su istinu lažnom predstavom. Kada se suoče sa istinom,
ljudi će pažljivo promisliti i kako će reagirati na to je njihov vlastiti izbor.

Gledajući na cjelokupnu situaciju, u posljednje tri godine općenito ste dobro radili,
postavši sve zrelijim i racionalnijim – pogotovo učenici u Kini. Na početku, pošto niste
znali što činiti, doimali ste se raspršeni. No uskoro ste došli, iz stanja gdje niste znali
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kako se postaviti prema stvarnosti ovog prikaza zla, do stanja gdje ste se sabrali i došli
do trenutka kada ste postali sve zreliji i zreliji. Skoro sto milijuna ljudi se kultivira, i
postoje novi učenici, iskusniji učenici, oni koji su duboko proučili ovaj Fa, oni koji su
plitko učili ovaj Fa i oni koji su tek počeli razumijevati Fa iz Fa. Suočeni s tom
demonskom teškoćom, velik broj učenika koji nisu dubinski učili Fa i velik broj novih
učenika, sa svojim ljudskim vezanostima, imaju različita razumijevanja vezano za stvari i
situacije u potvrđivanju Fa. Zato kada potvrđuju Fa i objašnjavaju istinu, mnogi to rade
sa više ili manje ljudskih vezanosti. Kada ih progone, njihove obične ljudske vezanosti i
emocije se uzburkaju, pa lako mogu biti dotaknuti lažnom dobrotom i lažima. Što god
da se dogodi, samo se redovitim učenjem Fa možete riješiti svojih ljudskih misli,
otpustiti svoje vezanosti i biti netaknuti bilo kakvim ljudskim stvarima. Više od tri
godine je prošlo, i ovaj progon koji nam je nametnut od strane starih sila nas je učinio
zrelijim, racionalnijim, bistrijim, upornijim i sposobnijim da shvatimo ovaj zao progon
ozbiljno i razotkrijemo njegove laži, potvrdimo Fa i spasimo živa bića.

Dafa se širi po svijetu već deset godina. Prije tri godine nije čak niti bilo punih deset
godina – prošlo je tek sedam godina. Iako u kratkom periodu vremena, Dafa se čvrsto
ukorjenio u kozmosu, ukorjenio se u ljudskom svijetu i nitko ga ne može rasklimati.
Gledajući na cjelokupnu situaciju, na površini je progon još uvijek vrlo brutalan, ali u
stvarnosti je preostalo samo par tih zlih, pokvarenih demona koji mogu ograničavati i
kontrolirati ljude. Čim ih manje ima, tim se zlo ponaša sve gore; čim ih je manje, sve su
više histerični. Određeni Dafa učenici koji su spoznali Dafa na raznim razinama
pokazuju razne razine upornosti i kako oni trenutno percipiraju cjelokupnu situaciju u
Fa-ispravljanju također varira. Različita stanja njihove kultivacije ima kao posljedicu
različita stanja njihove percepcije. Neki misle da je situacija teška; za neke se situacija
čini sve boljom; a neki smatraju da je ovo izvanredna situacija da se spase živa bića i
objasni istina. Različiti dometi i shvaćanje Fa dovodi do različitih pogleda na trenutnu
situaciju i sve što se događa cilja na različite ljudske misli. Oni koji dobro napreduju će
promijeniti okolinu oko sebe, a oni koji ne napreduju dobro će promijeniti situaciju oko
sebe u skladu sa njihovim stanjem uma. Dafa učenici imaju različita stanja uma, pa tako
i različitu percepciju okoline i zato se svaka osoba ponaša drugačije. Prava situacija,
kako je ja vidim, jest da zle stare sile žele činiti ono što one žele činiti. Napredovati
dobro znači ne kročiti putom koji su uredile stare sile; cilj je ne dopustiti starim silama
da iskoriste vaše propuste. Unatoč svemu tome, naši Dafa učenici kao cjelina postaju
sve zreliji i zreliji i djeluju sve racionalnije, sabranije, dosljednije i ozbiljnije. Na početku,
mnogi su učenici imali velik broj ljudskih misli i pokazivali su različita kultivacijska
stanja. Na površini, oni su potvrđivali Fa, kada su u stvari umiješali svoja ljudska
razmišljanja i time nisu mogli postići cilj potvrđivanja Fa, tako da su, pod napadom,
postigli suprotan učinak. Sada je situacija drugačija. Potpuno ste drugačiji nego kakvi
ste bili prije tri godine. Naravno, vi se kultivirate i još uvijek imate ljudske misli, i zato se
možete kultivirati među običnim ljudima. Ali te će se ljudske misli manifestirati i, s
vremena na vrijeme, igrati negativnu ulogu u različitim situacijama. No, uspoređujući to
sa prije tri godine, postali ste sve izvanredniji, ili drugim riječima, Dafa učenici su
sazreli.
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Zao progon neće trajati, jer je zlih demona i pokvarenih duhova koji manipuliraju
ljudima sve manje i manje. Ljudi nemaju sposobnost da naprave bilo što značajno sami
od sebe; ljudi su uvijek bili pod kontrolom drugih bića. U ono vrijeme kada se vođa zla u
Kini usudio progoniti Dafa učenike zli faktori su kontrolirali tu protuhu. Gledajući na
cjelokupnu situaciju Fa-ispravljanja, sve te stvari koje Dafa učenici rade da bi potvrdili
Fa, spasili živa bića i objasnili istinu su u njihovoj završnoj fazi. U članku koji ste napisali
na PureInsight web stranici spominje se Knjiga Otkrivenja u Bibliji gdje se kaže da će zla
zvijer napasti Boga sa svojim raljama tijekom četrdeset i dva mjeseca, što je tri i pol
godine. Neću komentirati je li takav slučaj, ali mogu reći da je ova zla drama došla u
završnu fazu, gdje ima želju, ali ne i snagu da nastavi.

Vođa zla u ljudskom svijetu koji živi u Kini i kontroliran je tim zlim, pokvarenim
demonima više nije čovjek. Ustvari, ta glupa stvar je umrla davno prije, i sve što
sačinjava to biće je već u cijelosti u paklu. Samo najpovršniji dio njegovog nakon
rođenja stvorenog tijela, ta nakon rođenja stvorena forma još biva održavana od strane
zla. Zato što vrijeme koje su odredile stare sile za ispitivanje Dafa učenika još nije
završilo one se trude održati tu formu još malo. Kada njegova površina ne bi bila
održavana, pretvorila bi se u hrpu pepela i oblak crnog dima – ne bi bilo ničega. Da to
kažemo rječnikom običnih ljudi, umro je već stotinu puta. No, ti ga pokvareni demoni
još uvijek održavaju na površini i još uvijek koriste to malo površinske materije. No
njegov um je već potpuno abnormalan. Sada se boji, nakon svega, što je progonio Dafa i
Dafa učenike; i radi toga se ne usudi napustiti svoju poziciju, radi toga je poludio, radi
toga živi za Falun Gong i radi toga je u neprekidnom stanju brige i nemira. Za to
vrijeme, sve se više zlih bića koji kontroliraju ljude čisti dok Dafa učenici šalju ispravne
misli i objašnjavaju istinu. Stari faktori u kozmosu se, kada pogledate na cjelokupnu
sliku Fa-ispravljanja, neprestano smanjuju dok činimo ove stvari. To je smanjilo moć zla
sve više i više. Ne može više održavati svoju zloću na širokoj razini, može činiti loše
samo u ograničenim područjima i njihov domet se neprestano smanjuje. To je razlog
zašto Dafa učenici moraju shvatiti važnost objašnjavanja istine. Ovo je, više nego sve
ostalo, ono što trebate činiti u svim svojim naporima, i to je najveličanstvenije. Spas
živih bića i Ispunjenje kozmičkih tijela koja su povezana s vama su dio toga. Svaki Dafa
učenik to treba činiti. Nemojte propustiti niti jednu priliku.

Svi ste primijetili da ljudi izvan Kine postaju sve bistriji. To je odraz objašnjavanja istine
Dafa praktikanata i također jer je sila Fa-ispravljanja pročistila više zla i učinila da zlo
više ne može kontrolirati obične ljude. Ljudi racionalno razmišljaju. Ono što je
ograničavalo ljude više nije tamo i faktori koji su manipulirali ljude da čine loše su
pročišćeni. Ljudi izvan Kine su sada sve bistriji i postaju sve bistriji tako da sve jasnije
mogu vidjeti zao progon u Kini. Zato je za naše Dafa učenike izvan Kine ovo šansa za
objasniti istinu još više, i da pomognemo ljudima diljem svijeta i vladama svih zemalja da
bolje razumiju ovo iskazivanje zla. Tako da se nadam da ćete temeljito raditi u tom
smjeru i pomoći ljudima da shvate sve ovo.

Vi ste Dafa učenici i bez obzira u kakvom ste okruženju, kada radite stvari poput
objašnjavanja istine i spašavanja živih bića, trebate iskazati držanje jednog Dafa učenika.
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Ipak ste kultivatori pa ako to hoćete napraviti dobro, najvažnija stvar je da učite Fa. Bez
obzira koliko ste zauzeti, morate učiti Fa. To je posebno važno za učenike koji su istupili
kasnije, ili koji su se spotaknuli, ili koji nisu držali korak – trebate više učiti Fa, poslušati
kritike i požuriti da sustignete (Fa-ispravljanje; op.prev.). Svi moraju shvatiti važnost
slanja ispravnih misli. Zato jer ste Dafa učenici, a ne obični ljudi koji rade stvari za Dafa,
već Dafa učenici koji potvrđuju Fa. Vođa zla u Kini širi laži da tvrdim da sam Isus ili
Shakyamuni. Svi znate da su to besramne laži koje taj nitkov izmišlja po volji. Ja nisam
Isus, niti sam Shakyamuni, ali je Fa stvorio milijune i milijune Isusa i Shakyamunija koji
su imali hrabrosti kročiti putom Istine, i koji su imali hrabrosti riskirati svoje živote u
ime Istine, i koji su imali hrabrosti posvetiti svoje živote spašavanju živih bića. (dug
pljesak) Svaki Dafa učenik bi stvarno trebao shvatiti tko vi jeste i dobro kročiti svojim
putom. Zaista jeste toliko veličanstveni i zato morate racionalno i ozbiljno činiti ono što
trebate danas. Sada kada objašnjavamo istinu drugima svi osjećamo da trebamo tretirati
živa bića sa dobrodušnošću, a još i više trebamo biti dobrodušni među Dafa učenicima.
Svi ste vi učenici unutar iste škole, i dajete sve od sebe za Fa-ispravljanje kozmosa, zato
trebate dobro surađivati jedni s drugima. Nemojte prilaziti situacijama sa previše
ljudskih vezanosti, i nemojte uzrokovati nepotrebne konflikte i svađe dok međusobno
pričate sa ljudskim vezanostima. U takvim situacijama vaše ponašanje uvijek treba
pokazivati toleranciju, nježnost i dobrotu Dafa učenika. Ono što vidite u drugome je
vaše, i ono što oni vide u vama je njihovo. Ne pričamo o „zajedništvu“ na način kako to
shvaćaju obični ljudi, jer to je umjetna, forsirana forma. Vi ste kultivatori, i vaše domene
su više. Zato u mnogim projektima vaše radnje trebaju pokazivati razumijevanje za
druge, sposobnost slušanja tuđih mišljenja i sposobnost određivanja što je dobro, a što
ne koristeći Dafa. Ustvari, sada ste puno bolji nego prije, no mislim da bi trebali biti još
bolji u vremenu pred vama.

Danas sam vas uglavnom htio sve vidjeti. Zadnji put nisam došao na Fa konferenciju u
Kanadu koja je slavila desetu godišnjicu širenja Dafa u ljudskom svijetu. To nije bilo zato
jer Dafa učenici nisu radili dobro, nego što me prevelik broj ljudi želio vidjeti pa se
nisam želio pojaviti u javnosti, jer kada bih to učinio pozornost cijele publike bi bila na
meni. Sada ste vi ti koji potvrđuju Fa među svjetovnim ljudima, i vi ste ti koji spašavaju
živa bića i prosvjetljujete sve vaše kroz proces objašnjavanja istine među svjetovnim
ljudima. Pa sam htio ostaviti priliku za vas i dopustiti vama da radite te stvari. Kada bih
učinio suprotno, kada bih se javno pojavio, nitko ne bi slušao što imate za reći društvu
ili vladama – svi bi oni htjeli to čuti izravno od mene. Pa kada bi se to dogodilo, Učitelj
bi se trebao pobrinuti za stvari u ljudskom svijetu dok radi stvari koje se tiču Fa-
ispravljanja – pa onda ne bih sve to mogao napraviti sam, zar ne? Naravno, postojalo je i
drugih razloga.

Ne želim reći više. Samo sam vas htio vidjeti. Nadam se da će ova Fa konferencija biti još
uspješnija. Također, razlog zašto ova naša Fa konferencija može biti uspješna, kao i
činjenica da Dafa može imati uporište u Sjedinjenim državama, je zbog toga što imamo
ogromnu podršku naroda Amerike. Želimo se zahvaliti Američkom narodu (pljesak),
zahvaljujemo se osobama u Kongresu i činovnicima na raznim državnim funkcijama, i
zahvaljujemo se raznim razinama vlade S.A.D-a (pljesak)
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Kročite vašim putom dobro. Bez obzira na sve, ono što je najveličanstvenije čeka Dafa
učenike, i sve što je najstrašnije čeka one ljude koji igraju negativnu ulogu u Fa-
ispravljanju. (Dugi pljesak)

Li Hongzhi 
22.07.2002.

Prijevod na hrvatski, 18.04.2017.
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Podučavanje Fa na konferenciji u Philadelphiji

Li Hongzhi
30.11.2002.

Pozdrav!

„Na obje obale majmuni se glasaju bez pauze, dok moj lagani brod lako prolazi kraj

tisuću hridi“1 (glasan pljesak) Zlo je iskoristilo sve svoje trikove i Dafa učenici su postali
zreliji kroz testove. Mi se ne bojimo nikakvih trikova kakve bi koristili. Progon Dafa i
Dafa učenika traje preko tri godine i uskoro će ući u četvrtu. Tijekom tog vremena velik
broj naših Dafa učenika, a posebno oni Dafa učenici u Kini, su doživjeli nikad viđeni
progon. Usred tog terora laži i prevara, održali su se usred progona, koji je zao do same
srži, i prošli su kroz te tri godine. To je izvanredno! Obični ljudi to ne bi mogli.

Znate, u Kini, ako žele uništiti nečiju reputaciju, ili ako žele nekoga zataškati, a to
uključuje čak i vladara države, ne treba duže od tri dana i ta je osoba nestala. Naravno,
ne želim reći da su tijela Dafa učenika napravljena od dijamanta ili čelika, već razlog je
da zli ljudi nemaju nikakvog načina da razumiju kultivatore, i svi trikovi koje su skupili
kroz povijest i koje koriste da napadnu ljude mogu djelovati samo na obične ljude. Oni
su potpuno bezvrijedni kada se koriste na kultivatorima – kultivatorima koji su otpustili
zemaljske vezanosti.

Naravno, dok se kultiviraju velik broj učenika još uvijek ima razmišljanja običnih ljudi do
određene mjere, a postoje i oni koji uvijek olako shvaćaju učenje Fa, kao i velik broj
novih učenika koji su tek počeli prakticirati. Naglo suočeni sa ovim zlim terorom,
napadom i progonom koji je jednostavno ogroman, zaista je strašno za učenike koji
imaju jake ljudske misli. Te su ljudske misli zbunile učenike na trenutak i nisu mogli
shvatiti što se zaista događa. Ali, nakon nekog vremena, nakon što su mirno razmislili u
sebi – „Zašto učim Dafa?“ „Je li Falun Dafa zaista dobar?“ „Kakva je osoba Li Hongzhi?“
– velik je broj ljudi mirno razmislio o tim stvarima mirnog uma. Kao rezultat tog
promišljanja, kako je postalo sve jasnije došli su do zaključka: „Mi učimo ispravnu
praksu, i nema ništa loše sa Zhen (Istinom), Shan (Dobrodušnoću), Ren (Tolerancijom)
koji mi kultiviramo.“ I vidjeli ste sve jasnije i jasnije da su sve zle metode koje koriste u
ovom progonu laži i blaćenja, i vidjeli ste da nijedna zla metoda koju koriste nije istinita,
da su to samo spletkarenja.

Pa koji je onda cilj ovog zlog progona? Je li da zaštiti režim? Nipošto. Govor o tome da
Falun Gong predstavlja prijetnju kineskom režimu je velika laž koju zlo širi. Velik broj
ljudi me pita, a pitaju i moje učenike: koji je pravi razlog progona? Ljubomora jednog
glupana. Pošto ima moć, može napraviti nešto ovakvo. To zvuči poprilično smiješno, čak
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teško za povjerovati – kako se takvo što može dogoditi čovječanstvu, zar ne? Ali zaista
se dogodilo. Ovaj se progon dogodio, i koliko god apsurdno to zvučalo, radi toga jer je
taj glupan kontroliran svojom pokvarenom ljubomorom. Točno to je razlog. To je pravi
razlog koji vidimo u ljudskom društvu.

Ali, iz druge perspektive, ljudska bića u stvari nemaju sposobnost činiti išta značajno.
Ono što se obično događa je da se loše misli neke osobe slažu sa zlim bićima u drugim
dimenzijama, i onda ta zla bića koriste te loše misli da rade loše stvari i tako ta bića
postignu svoje ciljeve i želje tih loših misli su zadovoljene. A od kuda ljudske misli
potječu? Znanstvenici su otkrili da ljudski mozak nije mjesto od kuda njegove misli
izviru. Od kuda onda izviru? Svi misle da dolaze od stvari koje su naučili u društvu i iz
vlastitog promišljanja. Ali to ne funkcionira tako. Kada obična osoba pomisli o nečemu,
njegov mozak zapravo nije prošao kroz dugi proces promišljanja. Velik broj misli
jednostavno izrone i velik broj riječi jednostavno izađu iz usta. Pa od kuda onda te misli
potječu? Mi kultivatori znamo da postoje veze između uma osobe i faktora u različitim
dimenzijama i, kada se radi o nekim velikim stvarima, osoba samo radi stvari pod
kontrolom tih drugih bića. On to samo odrađuje u svakodnevnom svijetu, i to je sve.
Površina ljudskog tijela, postnatalno napravljeno tijelo, je zaista nevažno.

Dok pričamo o ljudskom tijelu, rekao sam vam par stvari u pojedinim okruženjima. Ali
nisam o tome pričao u široj javnosti. Razlog tome je, Fa koji podučavam je Fa kozmosa,
Fa-ispravljanje ispravlja kozmos i Dafa učenici postoje paralelno sa Fa-ispravljanjem pa
ne mogu pričati o tim specifičnim stvarima ili određenim posebnim situacijama u
društvu ili o stvarima koje su niže razine ili koje su samo unutar Tri Domene. Te stvari
ne mogu biti upisane u Fa kozmosa. Zato o njima nisam pričao. O tim stvarima sam
pričao u nekoliko odabranih situacija.

Naravno, ljudsko biće ima tri duše, sedam duhova i tako dalje, a ima i ljudsku Istinsku
kožu, zajedno sa dvije osobine koje su roditelji nadodali nakon rođenja i ti čimbenici
koji čine ljudsko biće postoje u dimenzijama koje ljudske oči ne mogu vidjeti. Nešto od
materije koju dobije ljudskom hranom čini da se ovo tijelo postepeno povećava na
površini. Ljudi to nazivaju „rastom“. Ovo ljudsko tijelo je napravljeno nakon rođenja u
materijalnoj dimenziji običnih ljudi i tokom godina će ostarjeti i izumrijeti, pa će se
raspasti natrag u materiju. Drugim riječima, ljudsko tijelo obične osobe je samo vozilo, i
jedina stvar koja postoji u mozgu ljudskog tijela, te takozvane misli, su površinski
koncepti koji su se formirali u njegovoj glavi sa iskustvima koja je prikupio tokom rasta
ljudskog tijela. To su misli ljudskog tijela. Ali sami koncepti ne stvaraju racionalnost. Oni
su nepotpuni, neorganizirani i nekoherentni. Zato će, kada osoba opusti svoju glavnu
svijest, postati nerazumna – jednu minutu priča jedno, drugu nešto drugo, skače sa
teme na temu, posvuda je. Ne zna o čemu priča niti što želi reći. To se dogodi jer nema
glavnu temu koja sve to povezuje i to su te postnatalne stvari koje se prikazuju.
Također, kada osoba opusti svoju glavnu svijest ne samo da ga ometaju ti koncepti već i
bilo koje vanjske poruke pa će ljudi reći da ima mentalnih problema.

To znači da u ovom progonu, ono što se manifestira u svakodnevnom svijetu je da je
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pokvarena ljubomora loše osobe o Dafa iskorištena od strane zlih bića iz drugih
dimenzija koja koriste zloću tog glupana da naprave takav ogromni, neviđeni, sramotni
događaj – zli iracionalni progon Dafa učenika. Svi prigovori kojima nas žele suzbiti su
izmišljene laži. Društvene propagandne mašine su upravljane njihovom moći i proširile
su ogromne i nevjerojatne laži među kineskim narodom i diljem svijeta. Iako je to bilo
loše, Dafa učenici su sazreli kroz testove i uvidjeli stvari kakve zaista jesu, pa sada
postaju sve bistriji i racionalniji u načinu razmišljanja. U početku, neki se učenici nisu još
riješili nekih ljudskih vezanosti i to je rezultiralo da nisu prepoznali pravu prirodu zla i
zato što njihove ispravne misli nisu bile dovoljno snažne bili su vođeni svojim
vezanostima i razvijajući neke ljudske predodžbe, razotkrili su njihovu stranu kojoj je
nedostajalo bistre racionalnosti. No, kroz ovaj progon, Dafa učenici su spoznali
uzvišenu prirodu kultivacije što im je omogućilo da vide zlo kakvo zaista jest i
naposljetku su djelovali ispravno. Ovo posebno vrijedi za učenike u Kini, koji su postali
sve zreliji kroz ovo testiranje. Sada kada su Dafa učenici uhićeni radi zlog progona, nije
više tako lako (kao što je to prije bilo) raditi taj apsurdni čin takozvane „transformacije“.
Kakva „pokora“? Kakva „transformacija“? „Transformirati“ ih u što? Oni su svi dobri
ljudi, oni su najbolji ljudi na svijetu – oni su dobri ljudi čija dobrota nadilazi dobrotu
običnih ljudi – u što ih želite „transformirati“? Kakva „transformacija“? Zlo je zaista
počinilo svakojaka odvratna djela. Kao što sam rekao davno prije: tko god napada
dobrotu je definitivno zao.

Kada sve stavimo po strani, u ovom progonu zla bića imaju najgori cilj, dok stare sile
koje manipuliraju zlom također imaju svoj cilj. A koji je njihov cilj? Čini se da koriste ta
zla bića da čine loše stvari naspram Dafa i Dafa učenka da bi im navodno pomogli da
„sazriju kroz testove“ i da odstrane one koji ne zaslužuju biti Dafa učenici i usput da
iskoriste grijehe koje su zla bića počinila protiv Dafa da ih unište i pročiste kozmos. To
je ono što su stare sile uredile. Zvuči jako uzvišeno, zar ne? Ali nije! Njihov pravi cilj jest
da dobiju ono što oni žele. Ovo nije kultivacija malog dosega – cijeli kozmos je u
procesu Fa-ispravljanja. Sve ostalo je potpuno nevažno u usporedbi sa Fa-ispravljanjem
– ništa se ne može usporediti. Ne možete usporediti stvari koje se događaju u vašoj
osobnoj kultivaciji sa Fa-ispravljanjem. Bez obzira koliko je to staro biće visoko, ako se
ne može pravilno postaviti u harmoniji sa situacijom, u opasnosti je da ga se odstrani
tijekom Fa-ispravljanja kozmosa; sva nebrojena bića koja su pala dolje radi ovog bila su
sa vrlo visokih razina. Ono što je najstrašnije je da su, sudjelujući u tome, stare sile
uredile sloj po sloj starih sila na razini ispod njih da budu eliminirane. To su učinile zato
što su znali da bića koja su izravno učinila loše stvari protiv Dafa tijekom ove zle drame
nikako ne mogu otplatiti svoje grijehe.

Istina postaje viša sa svakom narednom razinom i kada gledate stvari sa više razine, ono
što su uredili na nižoj razini da navodno „pomogne Dafa“ postaje grijeh, tako da su
uredili da čak i oni koji manipuliraju budu iskorijenjeni tijekom Fa-ispravljanja, pošto su
sagriješili protiv Dafa mjereno sa perspektive više istine. Ali oni ne znaju da oni sa više
razine gledaju na njih na isti način i isto ih iskorjenjuju služeći se istim principom. Tako
da, stare sile redom eliminiraju stare sile, na svakoj razini eliminirajući one na razini
ispod njih. Ali to nije ono što ja želim. Nijedno biće nije dovoljno vrijedno da sudjeluje u
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ovom. Međutim, oni sudjeluju sa svojim motivima. No, ja sam im neprestano
objašnjavao Fa i govorio im o ovim stvarima. Ja tretiram sva živa bića jednako. Naravno,
te stare sile su vezane za ono što one žele učiniti i za ono što one žele postići, one to
čine bezobzirno i neće se promijeniti unatoč svemu i one to čine manipulirane od
strane bića koja su iznad njih. Ultimativno, sve stare sile se iskorjenjuju dok ih više ne
bude.

Ja sam želio da se niti jedno živo biće ne miješa u Fa-ispravljanje, čak niti da sudjeluje u
njemu. Sa Fa-ispravljanjem, kada krene sa najosnovnije točke i kreće se do kraja prema
gore, bez obzira koliko ste loši ili koliko ste griješili u prošlosti, ja ne uzimam vaše prošle
greške protiv vas i čistim vas sa najmikroskopskije razine do površine vašeg bića, a to
uključuje i sve misli koje biće može imati. Ja ispravljam od dna prema vrhu, skroz do
kraja. To bi bilo najdobrodušnije rješenje i nijedno biće ne bi palo, nijedno biće ne bi
sagriješilo protiv Dafa i ovog Fa-ispravljanja. Ne bi li to bilo predivno? Ali ne, oni su
inzistirali da ovo čine i to je donijelo katastrofu u ljudskom društvu.

Kao Dafa učenici, mi smo protiv progona. I ja, kao vaš Učitelj, ne priznajem ovu stvar i
ne priznajem uređenja koja su stare sile priredile. To je učinilo stare sile još bjesnijim.
Tako da ponekad nisu samo zla bića uključena u progon već i visoka bića starih sila.
Tijekom Fa-ispravljanja sva bića odabiru za sebe kojim putem će krenuti. Svako biće je
suočeno sa odabirom vlastite budućnosti.

Kao što ste vidjeli, iscrpili su sve svoje trikove tijekom progona, i Dafa učenici su sazreli
kroz testove. Bilo unutar ili izvan Kine, svejedno, iako postoji još mnogo bića zavedenih
zlom propagandom, sveukupno gledajući u drugim dimenzijama snage zla i snage
ispravnih više nisu jednake. Snaga ispravnih je prevagnula. Ta se zla bića više ne mogu
održati. Pokvareni ljudi u svijetu se možda čine vrlo lošim, no to je uređeno od starih
sila. Rekao sam prije da zlo neće prekinuti progon do samog kraja. Čak i da završi sutra,
zlo će i dalje činiti loše. Takva je situacija u kozmosu prije nego ga Fa-ispravljanje
potpuno ne ispravi. Bez prolaska kroz Fa-ispravljanje neće postati dobro samo po sebi –
kako bi moglo postati dobro bez Fa-ispravljanja? Otrov je otrovan, i ne može prestati
biti otrovan ako to želiš. Tako da, gledano na taj način, ne bi trebali gajiti nikakve iluzije
o starim silama i zlim ljudima koji progone Dafa.

Nedavno prije velik je broj učenika mislio: „KPK će održati svoj 16. kongres. Ako taj
glavni demon u Kini, taj zlikovac odstupi, neće li dobar ugled Dafa biti vraćen? Tko bi
naslijedio taj teret i tko bi bio toliko glup kao to?“ Takvo razmišljanje nije loše u
svakodnevnom društvu, ali nije ispravno za kultivatora. S Velikim Putom poput ovog,
kako bi toliko veličanstvenih budućih Bogova, veličanstvenih Dafa učenika koji su se
učvrstili kroz Dafa kultivaciju moglo uzdati u neku običnu osobu? Zar ne vrijeđamo sami
sebe? Mogu li ljudska bića kontrolirati Bogove? No, velik je broj Dafa učenika razmišljao
na taj način. Nije problem ako jedna osoba tako misli, i nije problem ako dvije osobe
tako misle – to je samo pitanje njihove osobne kultivacije. Ali ako svi tako misle, kakva
će onda situacija biti u širem društvu Dafa učenika? To će biti veliki poremećaj, snažna
vezanost i to ne može biti dozvoljeno. Ja sam to vidio, a i stare sile su to također vidjele.
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Stare su sile pomislile: „Čekaj malo, što je ovo?“ Pa su učinile rezultat 16. Kongresa KPK
još gorim.

Kao što sam rekao, sve što se događa danas u svakodnevnom društvu je rezultat
razmišljanja Dafa učenika. Unatoč tome što stare sile postoje, ako vi nemate takve misli
one ne mogu učiniti ništa. Kada su vaše ispravne misli dovoljno jake, stare sile ne mogu
učiniti ništa. Kada bi netko iz običnog ljudskog društva zaista vratio ugled Dafa,
razmislite, možda će to ljudska bića učiniti, ali jeste li razmislili o ovome: koliko visoko
bih ja trebao postaviti tu osobu? Nije li tako? Vi ste kultivatori i sve promjene dolaze iz
vaše kultivacije i Fa-ispravljanja; sve što vi potvrdite i u što se prosvijetlite, sve što ćete
dobiti, sve to dolazi od onoga što ste vi napravili na vašem putu. Apsolutno nemojte
razmišljati o nikakvim uslugama koje stare sile mogu učiniti za nas, ili kako bi obično
društvo moglo pomoći nama. Vi ste ti koji spašavaju obično ljudsko društvo, i vi ste ti
koji spašavaju živa bića!

Kada ste pod progonom ili pritiskom u običnom ljudskom društvu, teško je spriječiti
svoje ljudske predodžbe da ne djeluju, pa neke svakodnevne misli mogu izroniti na
površinu, no ne mislite previše o tome. Učenici Fa-ispravljanja, progon je već stigao do
ove razine, i Dafa je već stigao do ove razine u Fa-ispravljanju: što još ima čega bi se
trebali bojati? Niste li već vidjeli svoju budućnost? Kada se radi o tim zlim bićima i
njihovim uređenjima, dok god su vaše ispravne misli snažne možete ih odbiti, odbaciti i
učiniti bespomoćnim. No bivajući među svakodnevnim ljudima i suočeni sa takvim
stvarima, iako ste različito gledali na stvari i možda čak ima više nas koji su imali
različita razumijevanja i koji su pokazivali neke ljudske misli, nije to toliko iznenađujuće.
To je zato što se poboljšavate tijekom kultivacije, tijekom vašeg puta potvrđivanja Dafa i
spašavanja živih bića i put prema konačnom Ispunjenju će biti trnovit. Ono što je
ključno jest da kročite svakim korakom ispravno nakon što se spoznali nešto.

Kao što sam rekao, kada niti jedno biće ne bi progonilo Dafa svi bi dobili najmilostivije
rješenje. Ali znao sam da kada bi sva bića u kozmosu bila tako dobra ne bi niti postojala
potreba za Fa-ispravljanjem. Naravno da su se pojavili, bilo je samo pitanje na koji će se
način manifestirati. I to je stvorilo test za naše Dafa učenike. I to je sve. To je oblik
prirodne manifestacije, ali, ovaj plan starih sila, ovaj pažljivi plan, ovaj zaista sustavni
plan koji ide od vrha do dna, toga nikad nije bilo. I ova masivna teškoća je zaista
ogromna. Ono što iskusite i što percipirate je samo manifestacija u svakodnevnom
društvu, ali ono što ja vidim je šokantno i za bića sa viših kozmosa. Možda čovječanstvo
ne može shvatiti o čemu pričam. Ali kada čovječanstvo vidi prikaz kozmičkih planeta u
procesu ponovnog stvaranja na rubu Mliječne staze, onda će svemu vjerovati. (pljesak)

Kao što sam upravo rekao, tijekom cijelog Fa-ispravljanja Dafa su učenici općenito
djelovali dobro, i postali zreliji kroz testove. Dok potvrđujete Fa, bez obzira koju formu
Dafa učenici koriste da spase živa bića, bez obzira kako pridonosite ili koje metode
koristite, vi potvrđujete Fa i kročite naprijed na putu objašnjavanja istine. Također
radite sve bolje i bolje i postajete sve racionalniji. I surađujete bolje jedni sa drugima kao
Dafa učenici. Možda je velik broj učenika imao slično iskustvo, gdje su prije Dafa učenici

28



imali sukobe kada su radili nešto zajedno, i to je izgledalo poprilično usijano jer nakon
što vaše ljudske misli isplivaju na površinu to čak utječe na vaš veliki zadatak
potvrđivanja Fa. No, kako se vaše razumijevanje Fa popravljalo i vaše ljudske misli
otpadale takvi sukobi i takve manifestacije su postale sve manje i manje snažne. Pa
zašto se sukobi događaju? To je zbog toga što je na djelu taj mali dio misli na vašoj
ljudskoj površini koji nije još odstranjen. Ali kada su vaše ispravne misli dovoljno snažne,
to je nemoćno. Svi znate da je Fa dobar i da trebate čuvati Fa, da trebate raditi
određene stvari i da trebati ići spašavati živa bića i potvrđivati Fa pa kada vaše ispravne
misli nisu dovoljno jake ljudske se misli umiješaju. Tada vas to uznemiruje kao običnu
osobu, i neki ljudi čak osjećaju da moraju inzistirati na svojim idejama pa ovo, u
kombinaciji sa još nekim čimbenicima, rezultira nekim situacijama koje se ne bi trebale
događati među Dafa učenicima. U zadnje vrijeme ste djelovali poprilično dobro i to je
zato jer postajete zreliji sve više.

Zapravo, jeste li znali da ta Velika Prosvijetljena Bića imaju mnogo stvari u nebesima
koje trebaju koordinirati i raspraviti jedni s drugima? Buddha Shakyamuni je rekao da
postoji toliko Tathagata koliko postoji zrnaca pijeska u rijeci Ganges. Ili, drugačije
rečeno, od Fa Kraljeva na nebesima, Buddha tip Bogova postoji koliko zrnaca pijeska u
rijeci Ganges. I to je samo mali broj – ono o čemu je pričao je samo ono što je on vidio
sa svoje razine. A što onda sa ostalim Bogovima? Buddhe su samo jedan tip Bogova u
kozmosu, i čak ih nema toliko mnogo. Postoji bezbroj Bogova različitih oblika, toliko da
ih je nemoguće izbrojiti, bezbroj bića. Kada bi se oni svađali kada bi nešto radili, to bi
činilo veliku štetu, jer svako Prosvijetljeno biće ima svoj skup istina koje je potvrdio i
prosvijetlio iz Fa-istina kozmosa, i stvorio je svoj skup stvari sa svojim razumijevanjem
kozmosa. Na primjer, skup stvari Buddhe Shakyamunija se zove „Pravila, Koncentracija,
Mudrost“. Pa obzirom da svako Veliko prosvijetljeno biće ima svoj skup razumijevanja
kozmosa, kada bi se oni počeli svađati, ne bi li to bilo katastrofalno? Takva situacija ne
postoji na njihovoj razini.

Kakvo je njihovo stanje uma? Tolerancija, ekstremno ogromna tolerancija, sposobnost
prihvaćanja drugih bića i sposobnost zaista shvatiti perspektivu drugog bića. To je
nešto što mnogi od vas nisu postigli u svojoj kultivaciji, no postepeno dostižete i
postižete to stanje. Kada drugi Bog predloži ideju, oni nisu nestrpljivi da je odbiju i da
predlože svoje ideje te ne smatraju da su njihove ideje najbolje. Naprotiv, oni gledaju
koji će biti rezultat te ideje koju je predložio drugi Bog. Putovi su drugačiji – svačiji put
je drugačiji – i istine koje bića potvrde i spoznaju u Fa su također drugačije, no rezultat
može biti isti. Zato oni gledaju na rezultat i ako rezultat ideje tog Boga može postići cilj,
ako ga zaista može postići onda će svi surađivati u tom smjeru. Tako Bogovi misle.
Također, ako nešto nedostaje tom planu oni će to bezuvjetno i tiho nadopuniti da bi ga
učinili još potpunijim i savršenijim. Tako oni rade stvari.

Dafa učenici, u vašoj kultivaciji u svakodnevnom društvu svi ste jasno razumjeli nešto
bazirano na Fa principu, da ne budete vezani za „dobitak i gubitak“ običnih ljudi. Pa
kada se tiče stvari potvrđivanja Fa, također ne bi trebali inzistirati na „svojim idejama“ ili
da radite stvari na „svoj način“. To nije jedini način na koji možete stvoriti moćnu vrlinu
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u kozmosu. Ako imate dobru ideju, ako ste došli do nje, odgovorni ste prema Fa i nije
važno je li vaša ideja prihvaćena ili je li vaš pristup korišten. Ako ideja druge osobe može
postići isti rezultat i vi niste vezani za svoj pristup već surađujete sa njegovim, onda
svejedno jeste li koristili vaš pristup ili ne, Bogovi će to vidjeti i pomisliti: „Vidi, nije
vezan, i sposoban je biti tolerantan i otvorenog uma.“ Što Bogovi gledaju? Nije li to ono
što Bogovi gledaju? Kada ste vezani za naglašavanje vaših stvari i zauzeti time, Bogovi
koji vas gledaju to ne mogu podnijeti. Iako nastavljate tvrditi da je to za dobrobit Dafa i
„moj pristup je dobar“ te može postići te i te ciljeve – i možda je to zaista tako – no
ipak, ne bi trebali imati vezanosti poput običnih ljudi. Ako možete biti takvi, svi će
Bogovi reći: „Ova osoba je zaista izvanredna.“ Nije slučaj da kada Bogovi vide da je vaša
ideja upalila da onda podižu vašu razinu. Zapravo, oni podižu vašu razinu tek kada vide
da se vaše razumijevanje po tom pitanju popravilo. Ovo je istina u Ispravnom Fa. Ako
mislite: „Dogodit će mi se XY ako postignem toliku količinu postignuća“, pa sad, tako to
funkcionira za običnu osobu i može biti da se tako gleda iz jedne perspektive kozmičkih
Fa-istina ili u pojedinoj situaciji. Ali pravi napredak nastaje iz otpuštanja, a ne dobivanja.
(Glasan pljesak)

Imamo velik broj učenika koji su zaista brzo napredovali u kultivaciji. I kao cjelina ste
sve bolje i bolje činili u međusobnom napretku i suradnji. Sada je pitanje kako možete
raditi još bolje i još efikasnije stvari koje sada trebate učiniti. Budući da ste Dafa učenici,
ne bi trebali računati na „prirodne“ promjene, vanjske promjene, promjene u
svakodnevnom društvu ili neke usluge koje bi netko možda mogao napraviti za nas. Vi
ste Bogovi, i vi ste budući vladari raznih kozmosa, pa na koga onda računate? Sva bića
računaju na vas! (Pljesak) To je istinski kako stvari stoje. Stvarnost kozmosa će se
manifestirati u bližoj budućnosti i do tada bez obzira jesmo li radili dobro ili ne će biti
gotovo – kako god da se dogodi bit će gotovo. Imate priliku dok god se ova situacija ne
razriješi. Svatko od nas ide svojim putom, i potvrđuje vlastiti Status dostignuća. U
budućnosti će Dafa učenici vidjeti jesu li napredovali dobro u potvrđivanju Fa i
spašavanju živih bića. Čak ćete vidjeti male stvari koje su se dogodile negdje tijekom
vašeg procesa potvrđivanja Fa-ispravljanja. Naravno, zla i loša bića ne mogu vidjeti
budućnost. Živa bića koja ste spasili, i ta živa bića koja su sposobna shvatiti što se
događa dok objašnjavate činjenice će također svjedočiti veličanstvenoj sceni vašeg
Ispunjenja. (Pljesak) I ono će sigurno biti otvoreno i uzvišeno.

Naravno, u zadnje vrijeme neke stvari su se dogodile našim Dafa učenicima. Postoji
mnogo stvari o kojima Učitelj ne može pričati – posebno o tome što se upravo događa.
Razlog tomu je što stare sile misle da ako vam kažem moraju napraviti stvari još težim
za vas. Zato vam nisam govorio čak niti o vašoj međusobnoj suradnji. Rekao sam vam to
jer ste već počeli dobro surađivati i sada to možete dobro činiti, postupno ste to
shvatili.

Neki učenici kažu „ja odbijam aranžmane starih sila“. U ključnim situacijama mogu se
nositi poprilično dobro, ali pod normalnim okolnostima znaju popustiti njihove ispravne
misli, pa kada njihove misli nisu dovoljno ispravne mogu imati problema. Naravno, ne
govorim o svima. Govorim o vrlo malom broju ljudi – vrlo ih je malo. Zašto se to
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događa? U prošlosti, stare su sile uredile mnogo, mnogo stvari i napravile su
nevjerojatno detaljne i sveobuhvatne dogovore. I da bi bili sigurni da ništa neće krenuti
po krivu sa onim što su uredile napravile su probu sa prošlom zemljom. Razmislite o
tome – kako bi mogli biti nevezani za to? Kako bi mogli otpustiti ono što su željeli
postići? Unatoč tome, kada su naše ispravne misli vrlo snažne, kada smo u skladu sa
zakonom kozmosa, a taj zakon vrijedi i za stari i novi kozmos: odluka svakog bića je na
njemu, čak i ako je napravio neki zavjet u prošlosti. U kritičnom trenutku još uvijek je na
njemu da napravi ono što želi napraviti. A to vrijedi i za pozitivne i negativne stvari –
vrijedi za oboje.

Tijekom putova njihove kultivacije u prošlosti, velik broj učenika je određen od starih
sila da dođu i ometaju stvari ili odigraju negativnu ulogu. Ali, oni su to odbili, razvili su
ispravne misli tijekom kultivacije, više ne žele to učiniti i postali su istinski Dafa učenici.
Neki su se, naprotiv, ponašali lošije i bili su vođeni starim silama pa su učinili
nepredviđene stvari. Ono o čemu želim pričati nije ta grupa ljudi. Želim pričati o nekim
incidentima koji su se dogodili u zadnje vrijeme istinskim Dafa učenicima. Naravno, to
su izolirani slučajevi, ali svi znate o njima i razmišljali ste o njima. Istina je da su se neki
od vas reinkarnirali iznova i iznova tokom povijesti i dok ste bili u svakodnevnom
društvu, izgubljeni u iluziji možda ste zaista potpisali neki ugovor sa starim silama
poput, „Tijekom Fa-ispravljanja ja ću učiniti to i to ili ću krenuti tim i tim putem
određenog dana.“ U to vrijeme, unutar zakona staroga Fa to se činilo apsolutno
ispravnim, pa je par učenika potpisalo takav dogovor i zato se s vremena na vrijeme
takve stvari dogode među Dafa učenicima. Cilj iza takvih problema je ovaj: stare sile
misle da neki učenici vjeruju da dok god kultiviraju Dafa ne moraju se brinuti oko
ničega, „Dok god sam Dafa učenik neću biti u nikakvoj opasnosti.“ Oni su to vidjeli i
pomislili: „Ne možemo to dopustiti. Nije li to kao neka vrsta osiguranja? Kad nauče Dafa
ne brinu se oko ničega. Nije li to velika vezanost sama po sebi?“ Pa su te stare sile
prouzročile probleme u Dafa. Tako su te stvari nastale. Ali kada su prouzročili probleme
zašto nisu Učiteljevi nebrojeni Fasheni i nebrojeni ispravni Bogovi koji čuvaju Fa učinili
nešto? Zbog toga što su neki naši Dafa učenici potpisali neku vrstu ugovora sa starim
silama u povijesti, i onda su se stare sile tvrdoglavo zakačile za tu činjenicu i ne žele to
pustiti.

Ali nije da se ne možete toga riješiti. Kao što sam rekao, čak i ako ste u povijesti
potpisali neki ugovor, ako su danas vaše ispravne misli vrlo snažne, vi to ne priznajete i
ne želite biti dijelom toga, tada to možete odbiti. No to može biti dosta teško učiniti u
takvom slučaju. Teško je jer stare sile neće to olako pustiti, pokušat će iskoristiti vaše
propuste i kada ste samo malo skrenuli oni će zgrabiti priliku. Kada su vaše ispravne
misli vrlo jake ne mogu vas iskoristiti i to je zato što u Fa-ispravljanju Dafa ne priznaje
aranžmane starih sila i ja, kao vaš Učitelj, također ne priznajem te dogovore. Naravno,
svaki naš Dafa učenik kaže da ne priznaje aranžmane starih sila, ali to je samo ono što
kažete – morate slijediti zahtjeve Dafa i Fa-ispravljanje. „Ja apsolutno ne priznajem niti
jednu od stvari koje ste stare sile uredile. Ja ne priznajem čak niti vas.“ Kada su vaše
ispravne misli vrlo snažne možete ih pročistiti i odbiti njihove sporazume. (pljesak) To
je zato što ih mi apsolutno ne možemo priznati.
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Kako bi bića u kozmosu mogla uređivati svoje budućnosti? To apsolutno nije
dozvoljeno. Postat ćete svjesni tog zakona u budućnosti. Kako je kozmos kreiran?
Kreiran je od jedne misli Velikog Fa Prosvijetljenog bića. (pljesak) Jedna misao Velikog
prosvijetljenog bića na različitim razinama je stvorila kozmose različitih razina.
Zamislite da nakon što je ta jedna misao kreirala kozmos, bića u tom kozmosu kažu:
„Nemoj me stvoriti ovako, trebao bi me stvoriti ovako.“ Je li to do njih? Nije. Ta bića su
nevažna u očima tog Boga koji ih je stvorio. Ali ta Velika prosvijetljena bića, ti Bogovi
koji su kreirali bića oni apsolutno moraju zadovoljiti zahtjeve za Boga i zadovoljiti
zahtjeve za Fa i moraju imati neizmjernu milost i dobrodušnost. Zato kozmosi koje su
kreirali moraju biti veličanstveni; misli koje oni stvaraju su čiste i veličanstvene. Zato je
toliko ključno da biće zadovolji zahtjeve bića kozmosa te razine. Drugim riječima, mi ne
priznajemo planove koje su stare sile namijenile za nas, bez obzira što učinili, jer su i oni
također kandidati za spašavanje, samo što su oni odabrali da ih se iskorijeni. Kako netko
tko treba biti spašen može izabrati kako će biti spašen? Kao da padne u vodu i netko ga
pokuša spasiti, ali on kaže: „Ne možeš me spasiti golim rukama. Moraš me spasiti
čamcem koji mi se sviđa.“ Kako to može biti?

Neke stvari koje su se dogodile su imale povijesne razloge. Nisam vam to htio reći prije
da ne stvorite vezanost – „Koja je moja veza sa starim silama?“ Nitko od vas ne bi
trebao razmišljati na taj način. Ti slučajevi su vrlo, vrlo rijetki i namjera u to vrijeme je
bila ispravna, to je bilo za Fa. Zato su ti učenici svejedno postigli Ispunjenje, (pljesak) i to
na vrlo visokim razinama. (pljesak) Zato su se te stvari dogodile. Zato je učenje Fa
neizmjerno važno. Vaše ispravne misli i sve što ste postigli dolazi od Fa, pa bez obzira
koliko ste zauzeti, nemojte zanemariti učenje Fa.

To je sve što ću vam reći, jer prije dva dana kada su učenici koji su radili na TV
projektima imali sastanak rekao sam im dosta. Pitali su puno pitanja koja su bila
reprezentativna pa danas neću odgovarati na vaša pitanja. Planiram im reći da prepišu
audio zapis tog dana i kada ga pregledam objavit ću ga. Pitanja koja su me tada pitali su
slična današnjim, sve su to pitanja o kojima želite znati i razriješiti. To je sve što ću reći.
Hvala vam! (pljesak)

Svijetla je budućnost Dafa učenika– apsolutno je svijetla. (Dugi pljesak)

Li Hongzhi 
30.11.2002.

1 Zadnja dva stiha iz poznate pjesme Tang dinastije Li Bai-a.

Prijevod na hrvatski, 18.04.2017.
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Predavanje Fa na konferenciji u Vankuveru, u
Kanadi, 2003

Li Hondži
18.05.2003.

(Dug aplauz) Neke od vas u publici upravo sam video na poslednjoj Fa-konferenciji.
Izgleda da se naše Fa-konferencije češće održavaju u leto. Kad se u različitim oblastima
održavaju Fa-konferencije, odande me ljudi uvek pozivaju i nadaju se da ću
prisustvovati. Zapravo, svaki put kad vas vidim, to je zato što imam nešto da vam
kažem. Obično, kad se u različitim oblastima održavaju Fa-konferencije, svi žele da
Učitelj prisustvuje i kaže nekoliko reči. Ali, ponekad niste do kraja shvatili zahteve koje
sam za vas postavio u prethodnom predavanju i onda, ako kažem više, verovatnije je da
ću razvodniti vaše razumevanje iz prethodnog predavanja i ono što treba da uradite.
Zato ne mogu tako često da prisustvujem Fa-konferencijama. Zapravo, danas nemam
ništa posebno da pričam, ali sam odavno obećao učenicima u Vankuveru da ću doći kad
budu držali Fa-konferenciju, pa sam ovaj put tu. (Srdačan aplauz)

Naporno ste radili. Vidim da objašnjavate činjenice i da idete pred konzulate i ambasade
da potvrdite Fa. Na ovoj Fa-konferenciji, učenici su imali neke probleme sa ishranom i
smeštajem. Kad sam stigao, video sam vas kako se muvate po ulicama. Ali bez obzira
koliko je iskušenje, vaš cilj je jasan: u teškim situacijama, mi jesmo u stanju da
spašavamo živa bića i da uspemo u kultivaciji, da uspemo u odgajanju sebe; u ovom
procesu kultivacije, mi smo u stanju da čeličimo sebe i postajemo sve čistiji i čistiji, i sve
više i više možemo zadovoljavati više standarde, a u međuvremenu, ovaj zli progon vas
čini sve više i više razumnim i sve bolje i bolje znate kako da se suočite i suprotstavite
ovoj zloj drami i progonu. Znači, bez obzira koliko je očajno i koliko je teško, mi smo
učenici Dafe, pa mi ne radimo ništa što rade obični ljudi i vama je jasan vaš krajnji cilj:
mi želimo da dostignemo Ispunjenje kultivatora. Ono što mi želimo da dobijemo je
nešto što obični ljudi nikad ne bi mogli dobiti. Zato je to za učenike Dafe važna i ozbiljna
stvar, započeti od obične osobe i moći potpuno prevazići obične ljude u tom procesu, a
povrh toga, vi se kultivišete u običnom društvu i morate zadovoljiti više standarde—
standarde koji prevazilaze ljudsko društvo—i postići stvari koje su svi kultivatori kroz
istoriju želeli da postignu, ali nikad nisu mogli. Znači, stvari poput vašeg potvrđivanja Fa
i spašavanja živih bića obuhvataju to kako se unapređujete, kako uklanjate svoje
propuste, stvari za koje ste i dalje vezani i sve vrste nedostataka. Na ovaj način, bez
obzira koje forme iz običnog društva koristite u potvrđivanju Fa, vi se kultivišete, bez
obzira šta radite, vi se popravljate i bez obzira šta radite, to treba da radite sa pozicije
kultivatora, a ne sa stanovišta običnog čoveka.
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Jasno je šta je naša polazna tačka. Suština onog što radite kao kultivatori je da se
popravljate i da se kultivišete i da, tokom ovog progona, razotkrivate zlo, privodeći
progon kraju, odbacujući aranžmane starih sila. Znači, mnoge stvari koje radite
izgledaju kao ono što rade obični ljudi, ali sama njihova priroda je drugačija.
Fundamentalna razlika je u tome što su naš krajnji cilj i naše polazište drugačiji od
njihovih. Mi samo koristimo neke obične načine običnog društva. I obično društvo,
takođe, je nivo koji je Fa stvorio za ljudsku vrstu, pa mi na ovom nivou potvrđujemo Fa
koristeći kulturu, koju je Fa stvorio za obične ljude i različite forme u kojima može
postojati. Ja ne mislim da u ovome ima išta loše.

Znate, dobro i zlo koegzistiraju u ljudskom društvu. Ali Dafa kultivatori deluju iz čiste
dobrote i ovo ima pozitivno dejstvo na čovečanstvo, na društvo, na ljudsko razmišljanje
i moralne vrednosti i na nas, kultivatore. Širenje Dafe je zapravo postiglo ogroman,
pozitivan efekat—izuzetno dobar efekat—na društvo, ljudska bića i kultivatore same, i
sve što se manifestuje je pozitivno. Mi smo načisto sa ovim, a to su, takođe i obični ljudi
u društvu. Pod zlim progonom, neki su bili iskorišćeni i pod kontrolom zlih bića, pa su
izgovorili stvari koje nisu bile od srca, stvari koje su izgledale kao da nešto znače, mada
zapravo nisu i stvari koje nisu dolazile iz njihovog sopstvenog razmišljanja—što je
prouzrokovano zlom manipulacijom. Danas, kad ljudska bića kažu nešto o Dafi, ona
moraju biti odgovorna prema sebi. Ranije, ljudi su mogli reći da te reči nisu hteli da
kažu, budući da su ih kontrolisala i zavaravala zla, strana bića. Ali, u situaciji kad se
strana bića raščišćavaju i ljudi nešto kažu, tada ti ljudi to zaista govore sami, pa za to
treba da preuzmu odgovornost.

Ja upražnjavam milost (cibei). Ja mogu da ne uzmem u obzir loše stvari koje su ljudi
učinili ili rekli, o učenicima Dafe i meni tokom ovog progona, kao i stvari koje su učinili
da pogoršaju situaciju. Mada, ovo naravno ne važi za one koji su načinili veliku štetu
Dafi. Ti se ne mogu spasiti. Da, Fa može da spase sve i svašta—vi ste čuli kako Učitelj
kaže da ja sve mogu pretvoriti u nešto najbolje, koliko god da je ono loše—ja mogu sve
to, Veliki Zakon to može, ali neki maliciozni ljudi su počinili takve grehe prema sebi
tokom ovog progona, da više ne zaslužuju da čuju šta učenici Dafe imaju da kažu i više
ne zaslužuju da ih Dafa spasi, drugim rečima, u ovom progonu oni su se već
pozicionirali za budućnost i izgubili priliku da budu spaseni. Pa ovi ljudi nisu uključeni.
Rekao sam da koliko god da je jedno biće kroz istoriju postalo loše, ono i dalje ima
šansu. Bilo da je u ljudskoj dimenziji ili u drugoj dimenziji bilo kog nivoa, dok god nije
zgrešilo protiv Dafe tokom progona, bez obzira koliko su ogromni njegovi gresi bili
tokom istorije u običnom društvu ili u drugoj dimenziji bilo kog nivoa - ja ga mogu
spasiti. I ovo sam vam rekao: ja zanemarujem sve greške bilo kog bića u istoriji. To je
zato što više čak ni kosmos nije dovoljno dobar i bića se više ne mogu porediti sa bićima
iz faze formiranja i stagnacije, pa kad sve više nije dovoljno dobro, ja ne želim da
poredim i izabiram one koji su relativno bolji. Ja naprosto želim da spasem sve - dok
god oni ne zgreše protiv samog Fa-ispravljanja, ja ih mogu spasiti. Ovog principa čvrsto
se držim dok činim stvari. (Aplauz)

Često ima učenika, koji me pitaju o onim ljudima koji žele da uče Dafu, ali koji su
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nastupili kao špijuni za zlo koje progoni Dafu, i koji su progonili Fa-ispravljanje. Ovi
ljudi, koji su grešili protiv Dafe su i dalje među učenicima Dafe, ako se gleda njihova
svesna strana, oni ne žele da napuste Dafu, a opet, ako se gleda njihova ljudska strana,
njih pokreću njihove ljudske predstave i ljudske vezanosti i činili su neke stvari koje su
učenicima Dafe i Fa-ispravljanju nanele zlo. Znači, kod ovih ljudi, koje ja i dalje nazivam
“učenicima,” problemi su zbilja ozbiljni i teški. Ali nije da oni ne mogu nikada više biti
izbavljeni, nije da više ne mogu biti spaseni. I dalje su drugačiji od drugih bića. Fa-
ispravljanje još nije gotovo, pa i dalje ima šanse da se potvrdi Fa. Drugim rečima i dalje
ima šanse da se to nadoknadi. Ja sveobuhvatno gledam na biće i sagledavam celu
njegovu istoriju. Ako je neko zaista učenik Dafe, ako je ranije zaista bio jako dobro biće,
ali je u momentu učinio nešto loše u ovoj sredini, onda se i dalje razlikuje od obične
osobe, koja je zgrešila protiv Dafe. Pošto nadoknade štetu koju su načinili, oni i dalje
mogu uspeti, a ako budu dobri, svejedno će ih čekati velika moćna vrlina. (Aplauz)

Ja sam ranije rekao da u običnom društvu, bez obzira koji položaj zauzimate ili koji je
vaš posao, pa čak i ako je špijunaža vaš posao—što je specijalan posao sa specijalnim
zadacima, pa se zato zovu osoblje za specijalne zadatke, zar ne?—bez obzira, vi ste biće,
pa ne treba da propustite ovu izuzetno retku i dragocenu priliku samo zato što imate
poseban posao, ne možete upropastiti šansu koju su bića čekala desetinama hiljada
godina, samo zbog vašeg posla. To je ono kako ja gledam na bića. Naravno, u doba kad
sam predavao Fa, vrata spasenja su bila širom otvorena—ja vas nisam birao na osnovu
društvene klase, zanimanja ili statusa. Ja uopšte ne gledam na te stvari. Nema razlike da
li si bogat ili siromašan, kojoj društvenoj klasi pripadaš, da li si pametan ili nisi, da li si
dobro obrazovan, kojoj etničkoj grupi pripadaš - ja ne pravim nikakve razlike. Ja ne
gledam ni na kakve razlike koje ljudska bića povlače i nemam na umu nijednu od njih.
Sve tretiram jednako. Tako ja činim. A to svakako uključuje te specijalne agente, čak i
one koji preuzimaju špijunske zadatke da bi više saznali o Dafi.

Naravno, ako pogledate unazad i razmislite, videćete da ja, kao vaš Učitelj, tretiram živa
bića s najvećom milošću. Zato, ako vas uprkos svemu ovome ne mogu spasiti, onda takvi
ljudi moraju trpeti posledice. Znate, mnogi učenici žele da me vide i mnogi obični ljudi
žele da me vide. Kad me neki ljudi vide, oni se uzbude ne znajući razlog, a kad me neki
ljudi vide, oni se osećaju posebno srdačno i blisko. Neki ljudi se toliko uzbude da bi
zaplakali. To je zato što njihova svesna strana zna da ću ja pomoći svakom ko me ugleda
(Aplauz) i da mogu da umanjim grehe i karmu koju su oni napravili kroz istoriju.
(Aplauz) Pa bez obzira koji je tvoj posao ili šta radiš, ako me vidiš, ja ću te navesti da
razviješ dobre (šan) misli i ako me vidiš, ja ću umanjiti tvoje grehe i karmu, dok budeš
imao dobre misli. (Aplauz) Zapravo, svi na svetu imaju stranu koja zna, oni su svesni. Ili
drugačije rečeno, nije važno šta ste radili ili šta radite, ja vas sve tretiram na ovaj način.
(Aplauz) Možda je to ta “najveća milost”, o kojoj ljudi govore. Naravno, tako se
manifestuje među bićima na ovom nivou. Kad se ja ovako ponašam prema ljudima, kad
se ja ovako ponašam prema ljudima sveta, ako usred takve milosti i takve tolerancije,
koja potpuno prevazilazi ono kako se obični ljudi ponašaju prema bićima, ljudi sveta,
ljudska bića i dalje škode Dafi i izneveravaju učenike Dafe koji pokušavaju da ih spase,
onda Buda Fa ima svoje dostojanstvo; kad oni i dalje ne postupaju kako treba ni pošto
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im se ukaže takva milost, onda za njihovo postojanje apsolutno nema nade.

Vi znate za SARS u Kini, pa, u prošlosti su stare sile odlučile da [ga upotrebe] da
eliminišu osam miliona ljudi u Kini. Umesto da se kaju, oni i dalje skrivaju činjenice o
ovome. Iz milosti prema ljudskim bićima, [Učitelj] želi da ljudskim bićima da više šanse i
neće da tako puno ljudi strada. Ali umesto da se pokaju, oni čak koriste SARS da
progone učenike Dafe i zataškavaju činjenice. I ljudi na moći su obični ljudi i oni su
podložni božjoj kazni. Bogovi upozoravaju ljude sveta, a [neki] ljudi i dalje hoće da
zataškaju stvari i spreče ljude sveta da nauče svoju lekciju. Onda je ono što ih čeka još
gora kazna s nebesa! Drugim rečima, dok ja tretiram sva bića s najvećom milošću, ako
neka bića od vas i dalje ne mogu proći, ja ću vas onda ostaviti na miru, a tada će,
naravno, biti drugih načina da se postupi prema vama. Drugačije rečeno, Buda Fa je
milostiv, ali takođe ima uzvišenu prirodu Bogova, i ljudima nije dopušteno da rade šta
hoće i ne uzimaju milost božju za ozbiljno. To je čin huljenja bogova.

Kad sam prošli put predavao Fa, pomenuo sam kako su neki učenici činili greške koje
nije trebalo. Zapravo, ako ste marljivi u učenju Fa i dobro ga učite, vi se korigujete i
ponovo se dobro ponašate, pa ste onda i dalje učenici Dafe. Drugi put samo postupite
kako treba, to je sve i nemojte toliko mozgati kao da je to nešto tako ozbiljno. Ako u
sebi to smatrate nečim tako ozbiljnim, to će stvoriti novu situaciju, u kojoj ćete se
osećati pritisnuti kajanjem i brigom, a tada ćete potonuti u vezanost i nećete moći da
se otrgnete. Čitav proces kultivacije učenika Dafe je proces uklanjanja ljudskih
vezanosti. Šta god doživeli, u času kad shvatite problem, naprosto ga odmah ispravite;
ako padnete, samo ustanite i nastavite da radite šta jedan Dafa praktikant treba da radi.
U tom slučaju, greška koju ste napravili važiće samo kao test koji niste prošli u svojoj
kultivaciji, pa možete probati da ga prođete neki sledeći put - za vas će biti još prilika da
prođete taj test. To je sve. [Loše] stvari, koje učinite tokom svoje kultivacije, Učitelj ne
može smatrati za mnogo važnu stvar. Ali druga je priča sa onim ljudima koji ne mogu da
se iskobeljaju iz te situacije ili koji ponavljaju greške. Zbog toga što ste napravili grešku,
ne možete razvijati nove vezanosti.

Ranije, dok sam predavao Fa, ja nisam mnogo jako naglašavao stvari, jer nisam hteo da
vam stvaram mentalno opterećenje ili da izazivam druge vezanosti. Iz istog razloga
retko predajem Fa učenicima individualno. Kad bih nekome predavao Fa i ukazao mu na
njegove nedostatke, samo razmislite, njegov um bi zbilja bio opterećen, jer su te reči
došle iz mojih usta. Zato ja retko predajem Fa nekome posebno. Kad predajem Fa, ja
govorim o stvarima široke primene i govorim u širem smislu. A što se tiče sporednih
problema, koji su na margini ili koji su izolovani i odnose se samo na nekoliko
pojedinaca, ako ne ometaju učenike Dafe u celini, onda nema potrebe da ih iznosim. Jer
učenici će, tokom procesa kultivacije, ugledati te stvari među njima, pa će oni ukazati
na njih tim ljudima, oni će ukazati na nedostatke. Pa čak i ako ti ljudi to ne mogu odmah
da shvate, pošto imaju vezanosti, oni će postepeno shvatiti. Samo kad nastanu veliki
problemi u telu ili imaju veze sa sveukupnom situacijom Dafe ili ako postoji problem sa
situacijom vašeg potvrđivanja Dafe, tek onda ja govorim o tome. Sada, na primer, u
nekoliko oblasti u Kini i dalje ima ljudi koji šire lažne [Dafa] napise, a neki ljudi su toliko
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vezani da ih čak uče napamet i ne samo da ih uče napamet, već idu okolo promovišući
to među učenicima. Šta ih nagoni da to čine? Oni to čine jer lažni napisi sadrže stvari za
koje su oni vezani, stvari koje se slažu sa njihovim ljudskim vezanostima. Ja ne mislim da
oni namerno žele da naruše Fa. Zbog toga što imaju vezanosti i ljudske misli koje rade
ovo, oni čine stvari koje zlo želi da budu učinjene i ometaju učenike Dafe koji potvrđuju
Fa.

Do sada sam, zapravo, više puta prisustvovao kanadskim Fa-konferencijama. (Aplauz)
Tri su glavne i one su na vas učinile veoma dubok utisak. Prvi put, kao što znate, je bilo
malo pre 20. jula [1999]. Drugi put je bilo kad su represija i progon bili veoma oštri. Ta
je bilo u Otavi, i tamo sam bio. Ovaj put, to je u vreme dok se zlo eliminiše na širokoj
osnovi, a Fa-ispravljanje napreduje snažnim koracima, eliminiše zlo veoma velikom
brzinom i probija se do ljudske dimenzije. U takvom času dolazim ovde da se sretnem s
vama. Znači, ove tri Fa-konferencije u Kanadi dosta toga govore. (Dug aplauz)

Treba reći da su kanadski praktikanti obavili sjajan posao i ovo se odražava u puno
različitih stvari. Ključna stvar je bila vaša dobra saradnja i nije bilo puno slučajeva da ste
dopustili da lične vezanosti utiču na to kako potvrđujete Dafu. I nije bilo previše
slučajeva među vama da insistirate na sopstvenom mišljenju do te mere da ne možete
da se povučete. Nije bilo puno trvenja među učenicima. Dosta dobro ste sarađivali jedni
s drugima i tako ste stvorili tako dobru situaciju povodom potvrđivanja Fa. I, naravno,
Kanada je posebno mesto. Kanadska vlast i narod dali su puno podrške i simpatija Dafi i
praktikantima Dafe i mi treba da zahvalimo kanadskom narodu i vlasti na tim stvarima.
(Srdačan aplauz)

Znači, kad pogledamo na ove tri konferencije i promislimo, jasno možemo videti razlike
u sveukupnoj situaciji. Ja sam se tri puta sreo sa učenicima u Kanadi i promene u
sveukupnoj situaciji između ta tri puta su velike. Svi to vidite. Kad je progon počeo,
pritisak je bio veoma intenzivan. Kad sam predavao Fa u Kanadi pre 20. jula, 1999, puno
toga što sam izrekao zapravo je trebalo da nagovesti neke stvari ljudima sveta—nešto
sam saopštavao ljudima sveta. Svaka osoba ima stranu koja zna. Kad ja predajem Fa, ja
ne pričam samo ljudskim bićima, slojevi i slojevi mene pričaju bićima na različitim
nivoima i to je zato što ništa što se dešava na ovom mestu ljudi nije izolovano—to je
odraz, na najnižem nivou, kosmičkih promena koje se dešavaju. Baš kao što sam ranije
rekao: istine se razlikuju od nivoa do nivoa. Sa višeg nivoa, istine na nižem nivou
izgledaju pogrešne, ali istine su istine na nivoima koji im odgovaraju i stanja,
manifestacije i standardi za istu stvar se razlikuju na različitim nivoima, sa stvarima
bližim Istini dospeju više. Ali sveukupno, istine se konsistentno spuštaju od vrha do
podnožja, a kad se manifestuju na različitim nivoima, to su istine različitih nivoa. Bića
na svakom pojedinom nivou, onda, imaju različita stanja i različita razumevanja istina.
Što se niže dospe, niži su zahtevi i gore je ponašanje bića. Kad se dospe do ovog,
najnižeg nivoa ljudskih bića, ovo je ono kako se bića ponašaju, a to je blizu najgorem.
Stare sile su napravile sasvim specifične aranžmane za ovaj zli progon. Ja ovde
obuzdavam zlo, a to rade i ti pravedni Bogovi, Fa-čuvari. Stare sile imaju svoje
aranžmane, ali zapravo i zlo je pod kontrolom. Kad zlo pokrene svoju zlobu, ona deluje

37



užasno dominantno, ali kad su u pitanju stvarni rezultati, oni su veoma slabi. Naravno,
kad zli ljudi deluju u ime zla, ako misli učenika Dafe nemaju nedostataka i snažne su, zli
ljudi će biti prestrašeni i ispravne misli će ih čak poraziti. Tako stoje stvari. Sveukupno,
zlo nije moglo da postigne šta je htelo, a to je zato što su Bogovi kontrolisali stvari,
naposletku. Stare sile imaju svoje aranžmane, ali one samo pokušavaju da stvore
situaciju kakva im treba, ali stare sile ne mogu da čine šta hoće po svojoj volji, jer ih ono
što ja hoću da uradim i kontrola pravednih Bogova nad njima, sprečavaju da postignu
šta su namerile.

Stari kosmos ima stare istine. Nijedno biće, pre nego što ga ispravi Fa, ne može da vidi
ništa što je posle Fa-ispravljanja, i ne može da vidi pravu manifestaciju novog Fa, jer
toga nije vredno. Ako biće zaista može da vidi manifestaciju novog Fa i novog kosmosa,
onda je ono isto što i novo biće i prirodno će činiti stvari u skladu s tim. Oni ne mogu da
vide te stvari jer oni su bića koja pripadaju kosmosu iz prošlosti, pa ne mogu da vide
budućnost koja ne pripada kosmosu iz prošlosti. A ta budućnost nisu stvari koje su
priređene tokom istorijskog perioda starog kosmosa, gde postoje brza i spora vremena i
razlike između različitih dimenzija, što su stvari koje Bogovi starog kosmosa mogu da
vide. Radi se o drugačijem i novom kosmosu, onom u kom je sve preraspoređeno—bilo
da je to vreme, dimenzije, bića, mehanizmi ili Fa. Ni na koji način nije povezano sa bilo
čim u starom kosmosu i bića starog kosmosa ne mogu ga videti. Kad bi mogla, ona bi
premašila moći svih Bogova. Tako se ona vladaju prema starom Fa, sledeći poredak
starog kosmosa i čineći šta žele da čine. Mnoge stvari zaista je teško promeniti. Ja od
njih ponekad zatražim da učine nešto, a oni misle da je to neosnovano, pa to ne smeju
da učine. Oni su samo bića ovog vremenskog perioda, pa misle da je to pravi način da
se rade stvari. Kad ništa ne rade, to se može smatrati za dobro ponašanje.

Zapravo, oni koji su se umešali u Fa-ispravljanje su banda starih sila. Relativno više bića
u gigantskom kosmosu nije uzelo učešća i ona su u stanju posmatranja stvari. Ali,
jednom kad sveukupna, ogromna sila Fa-ispravljanja stigne, bilo da su posmatrali ili
učestvovali u njemu, svi oni će dobiti razrešenje u Fa-ispravljanju; oni koji treba da
budu asimilovani, biće asimilovani, oni koji treba da dobiju pozitivno razrešenje dobiće
pozitivno rešenje, a oni koji ne mogu biti asimilovani ili pozitivno razrešeni, ako nivo
treba da im se obori, on će biti oboren, a oni koji su počinili zločine i treba da budu
prognani, biće prognani. Rekao bih da jednom biću nije lako da stupi u budućnost, to
nije lako i to je zato što budućnost ne pripada bićima ovog ciklusa. Ako to posmatraš iz
perspektive starih shvatanja, da bi bića ovog ciklusa stupila u budućnost, da bi ušla u
naredni ciklus kosmičkih tela, koja im ne pripadaju, to je apsolutno nemoguće. Tokom
ovog Fa-ispravljanja, sve i sva bića ja tretiram sa najvećom milošću i to je razlog zašto
sam želeo da asimilujem ta bića i prevedem ih tamo iz ovog starog kosmosa i zato sam
počeo da obavljam Fa-ispravljanje kosmosa. Da to nije slučaj, za sva bića ovog ciklusa ne
bi ni bilo nikakvih prilika da odu u budućnost. Budućnost ne pripada njima, ona ne
pripada ovim bićima iz sadašnjosti. Zato, ako neko hoće da ode u budućnost, on mora
zadovoljiti zahteve budućnosti.

Naravno, to nije izvodljivo za biće u sadašnjem vremenu i njemu je jako teško da se
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uskladi s tim. Ali ima jedno: moj Fa se širi i za njega znaju slojevi na slojevima živih bića i
mnoga bića ga uče i čitaju ga. Džuan Falun postoji na svakom nivou, istine na svakom
nivou su drugačije i reči u njemu izgledaju drugačije, a sve su to istine novog kosmosa
na različitim nivoima. Mnoga bića ga čitaju i saobražavaju se sa njim. Razlog je taj što se
nešto slično nikada ranije nije desilo još od veoma dalekih vremena, od početka
vremena u kosmosu i to je nešto o čemu se živa bića nikad nisu usuđivala da misle, o
mogućnosti da se premosti tako velik jaz u istoriji, jer ta istorija ne pripada nijednom od
bića u sadašnjem kosmosu. Sve u ovoj istoriji i sva bića u kosmosu koja žive u ovoj
sredini i ova istorija koja bićima pruža opstanak u ovoj sredini, [će] zbilja ući u
budućnost koja ne pripada ovoj istoriji i zapravo nema ništa sa njima. To je drugačije od
ovog starog kosmosa, gde kad kosmička tela na različitim nivoima više nisu dovoljno
dobra, ona bivaju uništena, a stvore se nova. Taj proces zvuči isto kao stvaranje i
uništavanje novih i starih univerzuma na različitim nivoima u kolosalnom nebeskom
svodu, ali je potpuno drugačiji. Kako god se različita kosmička tela u kosmosu uništila i
re-kreirala, ona su i dalje rezultat jedne jedine misli višeg bića u ovom kosmosu i
njegovih moći. Drugim rečima, ona su i dalje rezultat standarda i aranžmana starog
kosmosa. Jer za jedno još veće biće, kosmička tela ispod njega su delovi njegovog tela,
pa kad se tokom metabolitičkog procesa odstrani neka ćelija, kad se ćelija re-kreira,
ona i dalje nosi njegove sopstvene mehanizme, njegove sopstvene karakteristike i stvari
njegovog sopstvenog univerzuma—sve je to on učinio. Ali kad zaista nestane kompletan
kosmos, to je kao da je to biće umrlo i kasnije, u određenom trenutku, kad se biće re-
kreira, ono nema nikakve veze sa bićem koje je umrlo. Ono o čemu ovde govorim nije
kao ono što sam rekao o tome kako kad duša napušta telesno telo, to je kao svlačenje
odeće i oblačenje druge, to nije takva vrsta veze i nema veze sa prošlošću.

Kompletno Trojstvo bića se rastvara i prestaje da postoji i bez obzira koliko je biće
visoko, (od njega) ništa ne ostaje. Ovaj koncept, po pitanju kraja ovog nebeskog svoda,
je prazan za sva bića u ovom kosmosu, svi oni su zatečeni njime i niko ga ne shvata; to
je nešto što prevazilazi njihovo razumevanje. Čak i ako se pusti mašti na volju, to se i
dalje svodi samo na ono što biće može da misli ili zna u ovom kosmosu i unutar je
dometa mudrosti bića ovog ciklusa. Fa-ispravljanje, koliko god bilo važno, njima ništa
ne znači. Šta više, sva živa bića bivaju zatečena kad se suoče sa svime u Fa-ispravljanju i
ne znaju kako da reaguju. Sva ona znaju da su istine kojima ja podučavam dobre, ali
stare istine su tu i njih su stvorile stare istine tokom perioda degeneracije i destrukcije.
Zato je zahtev Fa-ispravljanja prema svim bićima da ne čine ništa.

Najsrećniji su oni koji nisu napravili ni jedan potez tokom perioda Fa-ispravljanja—oni
su samo u tišini posmatrali stvari. Pošto ja sve želim da ih spasem, ja ću učiniti da se sva
ta bića asimiliraju i pređu u novi kosmos. Ali stare sile su sagledale da su mnoga bića
kroz istoriju počinila brojne grehe, one su pomislile da ta bića ne treba spasiti, ne treba
zadržati, i činilo mi se izvesnim da one kontrolišu moje Fa-ispravljanje, pa su priredile
iskorenjivanje tih bića tokom mog Fa-ispravljanja. I zašto one, kad su u pitanju bića u
ovom svetu, čine da ti opaki policajci budu tako surovi, nasilni i gnevni, zašto navode te
zle stvari sa niskih nivoa da čine zlo? Njihov cilj je da eliminišu izvesne ljude sveta i
učenike o kojima one nemaju visoko mišljenje. Pa navode i te zlotvore i njihove žrtve da
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čine ogromne grehe. Oni, čiji su nivoi malo viši, ne čine te stvari direktno. Oni misle,
pošto su Bogovi, oni su sveti i čisti i neće da zabadaju ruke u hrpe smeća i direktno
mute stvari, a to je zato što bi pali, jednom kad bi došli ovde. Zato sukcesivno kontrolišu
bića na nivoima neposredno ispod njihovih. Stare sile na različitim nivoima čine stvari
koje ometaju Fa-ispravljanje na svim nivoima i zato kad se stigne do ljudskog sveta, zla
bića dejstvuju više opako. Nikada ranije nije vršeno Fa-ispravljanje. Bez obzira koliko
opasno postane, Fa-ispravljanje ostaje prilika bez presedana za sva živa bića. Fa je
postojao dugo vremena; ja sam došao sa ovim svemoćnim, ovim harmonizujućim i
sveobuhvatajućim, ovim Fa bez presedana, ovim najboljim Fa. (Srdačan aplauz)

Ali za Dafa praktikante koji su došli da potvrde Fa i za bića u širem kosmosu, to je samo
pitanje kako spašavanje od strane Fa pretočiti u konkretnu realnost. Drugim rečima,
ovaj Fa je bio ovde odavno i samo je pitanje kako se živa bića ponašaju u skladu sa ovim
Fa ili kako ja kažem, kako se asimiluju—to naprosto podrazumeva taj proces, to je sve.
Ranije sam rekao da niko ne može da ošteti ovaj Fa. Ne radi se o tome da ja stvaram
neki novi Fa, čineći stvari. Fa je postojao jako davno. Samo je pitanje kako su živa bića
asimilovana sa Fa, to je sve. Što više mudrosti jedno biće ima, više je njeno mišljenje o
sebi, ali postoje realnosti koje čak ni biće sa puno mudrosti ne može da vidi na svom
nivou. Svaka misao, koju ima u vezi Fa-ispravljanja, znatno deluje na njega. Jedna
njegova misao može proizvesti da slojevi na slojevima živih bića zgreše naspram Fa-
ispravljanja, a tada je ono samo zgrešilo naspram Fa-ispravljanja. Koliko god gigantska,
sva bića se susreću sa ovim pitanjem, jer ni jedno biće ovog kosmosa ne pripada
budućem kosmosu i bez obzira koliko toga od stvarne situacije mogu da vide, ona i
dalje ne mogu da vide ono što je na kraju. Pa čak i za finalna, zadnja bića kosmosa, ovo
bi moglo biti velika katastrofa—u času kad se javi [neprimerena] misao, ona ne mogu
izbeći katastrofu. Ja koristim ljudske reči da stvari opišem na ovaj način i to nazivam
katastrofom, jer bez Fa-ispravljanja ne bi bilo pitanja spašavanja živih bića i sve što se
re-kreira ne bi imalo vezu sa starim kosmosom. Ovo je zapravo najveća milost prema
bićima kosmosa. (Aplauz)

Znate, bića različitih nivoa kosmosa, različita kosmička tela, različiti nebeski svodovi i
različiti kolosalni nebeski svodovi su stvoreni jednom mišlju Boga visokog nivoa. Čak i
sada, dok ovo govorim, ima nekih bića koja sede tamo gore i osećaju se veoma
zadovoljnim sobom. Misle da je sve stvoreno jednom njihovom mišlju. Ali oni iznad im
se smeju— “Sve ovo je stvoreno jednom mojom mišlju”. A oni koji su na još višim nivoima
takođe misle ovako. To je zato što niko od njih ne zna da iznad njega ima još
džinovskijih Gospodara. Ali ja sam taj koji zbilja vidi koliko su oni smešni. (Aplauz) Ovo
Fa-ispravljanje je najveća prilika za njih i najveća milost prema njima, a oni ipak žele da
sve ovo kontrolišu. Oni misle da je najbolje ono što oni imaju pod kontrolom i misle da
mi pomažu u Fa-ispravljanju. Oni mi čak silom nameću svoje najbolje stvari. Razmislite,
kad mi nameću stvari, koliku mi smetnju, koliku prepreku, postavljaju? A kad ne želiš
njihove stvari, oni misle da odbijaš najbolje, što je isto kao da uništavaš ovaj kosmos,
isto da uništavaš budućnost—oni to tako vide. Oni imaju samo toliko mudrosti, pa je to
domet njihovog razumevanja.
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Ovako misle i ponašaju se skoro svi nivoi na nivoima bića unutar sistema starih sila i to
je ono što je stvorilo prepreke u Fa-ispravljanju. Kad se ta njihova jedna misao
manifestuje na najnižem nivou kosmosa, ona donosi najgore rezultate. Što su bića niža i
gora, ona čine gore i zlobnije stvari. Tako je, zapravo, nastao ceo ovaj progon. Zapravo,
nivoi na nivoima bića o kojima sam upravo govorio … sada više nisam govorio o bićima
unutar tih ogromnih kosmičkih tela—govorio sam o tim glavnim telima, kraljevima,
većim glavnim telima i kraljevima kraljeva različitih, ogromnih kosmičkih tela. O tim
sam bićima govorio. Pomislite koliko nivoa na nivoima, nebrojenih, beskrajnih,
nemerljivih Bogova, Buda, Taoa i živih bića postoji u nebeskom svodu. O njima nema
smisla pričati, jer ono što ona rade ili šta posebno rade, je proizvod onog što čine
njihova glavna tela.

Kosmos je naprosto tako ogroman, pa kada Učitelj počne da govori o njemu, priča
postaje jako široka i visokog nivoa, jer ono sa čim se sada suočavam su sve takva pitanja
i ono čime se sada bavim su sve takva pitanja. A sve ono što se odražava u svetu običnih
ljudi dolazi od onog što su ta bića na visokim nivoima učinila. Ja ne predajem Fa
proizvoljno, ja i njih, takođe, učim Istini i poučavam posebno ovim stvarima. Onima
dole, ispod, to zvuči jako visoko, ali svi vi koji ovde sedite ste učenici Dafe, pa na kraju
krajeva, ja ne predajem ništa običnim ljudima. Obični ljudi, zapravo, teško mogu
razumeti stvari o kojima danas govorim. Ali ljudi mogu da osete moju milost, oni mogu
da osete energiju i mogu da osete da je to dobro za njih. Ipak, samo učenici Dafe mogu
da shvate ovo čemu ja učim. (Aplauz)

Vi još niste ručali, pa zaista ne bih da pričam predugo. (Dug, oduševljen aplauz koji
poziva Učitelja da ostane)

Zapravo, koliko god da kažem, vi se i dalje morate kultivisati—to je ono što je prvo i
najpreče. Ne potcenjujte svoju Fa-konferenciju—to je deo sveukupnog procesa
kultivacije učenika Dafe. (Aplauz) Iako vi želite da me čujete kako poučavam još više
stvari, još višeg nivoa, zalazeći u više detalja, tokom kultivacije vi, zapravo, opet morate
napredovati korak po korak. Pa, pre nego što se Fa-ispravljanje bude okončalo, treba
iskoristiti preostalo vreme i biti solidan u svakoj pojedinoj stvari, koju učenici Dafe
treba da rade. To je ono kako treba da napredujete na ovom putu prema budućnosti i
prema onom što je najveličanstvenije; ne možete propustiti ni jednu jedinu priliku, niti
skrenuti s puta u bilo kom koraku.

Zaista je teško samo kad pokušavamo da idemo svojim putem kako treba. Tokom
kultivacije, vi se zapravo konstantno saplićete i padate, a zatim se dižete da nastavite
dalje. Ali ovo društvo s kojim ste suočeni, koje je skovala ova ljudska nauka, ova
stvarnost, je veoma zavodljivo. Tako suočenima sa ovim običnim društvom, zbilja vam je
teško naći ravnotežu između kultivatora i obične osobe i teško vam je da se otrgnete
svim vrstama vezanosti. Ali kako god bilo, vi ste učenici Dafe, pa samo imajte ispravne
misli u glavi i dajte sve od sebe da dobro radite šta treba. Vi se kultivišete dok ste
prilagođeni običnim ljudima do najveće moguće mere. Nema potrebe da postanete
sveštenici ili da se ponašate kao oni ljudi koji su napustili svetovni život. Zapravo, ovo je
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već nešto najzgodnije po pitanju forme. Ali što se tiče uzdizanja vašeg šinšinga, tu
apsolutno ne može biti kompromisa. Neki ljudi mogu da zapaze, a neki ljudi možda neće
moći da zapaze, a možda nećete moći tako dobro da opazite ni sopstveno uzdizanje,
svoj napredak. Ali, kad su te stvari u pitanju, apsolutno je striktno. Kad se jedan deo do
kraja kultiviše, on će momentalno biti asimilovan na drugu stranu i zato na ovoj vašoj
strani stalno osećate kao da se niste mnogo unapredili. Razlog je to što su promene na
površini jako male, dok su promene u srži goleme. U ovom stanju garantovano možete
da se kultivišete, garantovano možete da se unapredite, čak je garantovano da i kad se
u procesu kultivacije okliznete i padnete, kad ne obraćate dovoljno pažnje, da posledica
neće biti srozavanje vašeg nivoa. To je stoga što je vaša strana koja je potpuno
kultivisana izdvojena. Kad se izdvoji, strana koja je potpuno kultivisana neće činiti
greške onda kad to čini ljudsko telo, pa nije verovatno da će mu opasti nivo. Ovako je u
normalnoj kultivaciji. Ali kad su u pitanju oni ljudi koji u kritičnom času odu na
suprotnu stranu ili čine stvari da progone Dafu i učenike Dafe, to je nešto drugo. Za
kultivatore, ipak, po pitanju povećavanja zahteva prema vašem šinšingu i otpuštanja
vaših vezanosti, tu apsolutno nema vrdanja i standard se apsolutno ne može sniziti, jer
mi treba da budemo odgovorni prema budućnosti, prema kosmosu i živim bićima
budućnosti. Mnogi učenici Dafe u budućnosti će dostići rang gigantskih bića i oni će
obuhvatiti mnoga živa bića, čak bezgranična bića. Pa, ako bi se vaš standard snizio,
onda taj nivo kosmosa ne bi dugo potrajao i taj nivo nebeskog svoda ne bi dugo potrajao
i stoga morate zadovoljiti standard.

Ipak, nemojte da vas brine ovo što je Učitelj rekao. Ja vas nikad ništa nisam terao. Vi se
možete kultivisati dok se držite običnog društva u najvećoj mogućoj meri. Ali kao
kultivatori, treba da znate kako treba da postupate. Dajte sve od sebe da dobro činite i
dajte sve od sebe da se ravnate sa standardom za kultivatore. Ja se jako protivim tome
da se odmah brinete čim čujete da Učitelj nešto kaže, jer kad se zabrinete, idete u
krajnosti i sve ostavljate, misleći: “Radiću samo što je vezano za Fa-ispravljanje.” Tako
ne možete, jer put kojim učenici Dafe danas idu će biti put kultivacije za ljude u
budućnosti.

Videli ste efekat koji religija ima na društvo kad je ljudski moral u slabljenju. Ne samo da
ne može da spašava ljude, već takođe kvari pravednu veru ljudi. Što se tiče sveštenstva,
ljudi koji su napustili sekularni svet i kultivatora, obični ljudi im poklanjaju svoje
poverenje i veru u Bogove, oni polažu svoju nadu u te ljude. Pa kad ti ljudi ne čine
dobro, ne radi se samo o tome da pojedinac ne čini dobro. Kad kultivatorska grupa, ili
religija, ne ide ispravnim putem, ne radi se samo o tome da ona sama ne ide ispravnim
putem. To će proizvesti da se celokupno društvo degeneriše, proizvešće probleme za
velike grupe ljudi. Istovremeno, za najveće je žaljenje nevera ovih ljudi u Bogove i to je
nešto najtužnije za živa bića, za ona živa bića koja veruju u Bogove. Pa je sasvim
verovatno da u budućnosti neće biti takve forme kakva je religija. Možda će knjige, koje
će ljudska vrsta u budućnosti učiti, prožimati elementi Fa i možda će oni koji mogu da
čine dobro ili još bolje, svojim aktivnostima u društvu biti kao da se kultivišu. Učenici
Dafe, kad se prisetite svega što danas činite, nije li takođe tako? Dafa nema nikakvu
opipljivu formu u svetu, koja je čini nekom vrstom politike u društvu.
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Sve što pripada budućnosti učiniću da ide najispravnijim putem. Znači, ljudi budućnosti
će biti blagosloveni. Ovo ljudsko društvo će ostati u budućnosti, pa to predstavlja
blagoslov za bića u budućnosti, za živa bića na različitim nivoima u budućnosti, jer to je
prilika, to je deo harmonizovanja i usavršavanja bića od strane Dafe. Znači, u poređenju,
ljudsko društvo budućnosti će pretrpeti mnoge promene i biće drugačije od današnjeg
ljudskog društva. Nisu li mnogi ljudi rekli da će ljudi u budućnosti biti blagosloveni? Za
kultivatore u prošlosti, kultivacija je bila teška. Mnogi ljudi koji su želeli da se kultivišu
smislili su način: mučiti se i kultivisati se kroz muke. Kultivacija kroz muke zaista može
da umanji karmu, jer se, na kraju krajeva, kultivišeš, pa možeš da se uzdigneš. Ali čak i
kad su dali sve što su imali, njihovi nivoi i dalje su bili ograničeni i većina nije mogla da
ode izvan Tri domena. Razlog je to što nije bilo Fa da ih vodi u kultivaciji, nisu poznavali
standarde Fa i zahteve na različitim nivoima. A bićima na različitim nivoima bilo je
teško da odgovaraju za njih. Ne radi se o tome da Bogovi nisu bili milostivi prema njima,
već je u kosmosu na delu zakon uzajamnog-podsticanja i uzajamnog-sprečavanja. Kad
neko ima neku misao, to proizvodi različite elemente kako sa pozitivne, tako i sa
negativne strane. Kad imaš misao dobrote, takođe nastaje i zlo, a kad imaš lošu misao, i
to ima svoje dejstvo. Zato su mnogi kultivatori u prošlosti govorili kako “i dobro i zlo
proističu iz jedne misli.” Ali ko zaista zna istinu u pozadini ovih reči? Bogovi ne mogu
delovati ishitreno. Spašavanje ljudi nije trivijalna stvar. Kad je Isus spašavao ljude i činio
tako ogromno dobro delo, zašto su bića na nebu na taj način upravljala stvarima? I
zašto su ga čak razapeli? Izgleda da se on mučio zbog ljudskih greha, a zašto bi jedan
Bog morao da se muči zbog ljudskih greha? Zašto se viši Bogovi nisu umešali? Zašto
Bogovi nisu direktno mogli umanjiti ljudske grehe? Takvi su bili zakoni u kosmosu u
prošlosti—sve je bilo takvo. Iz moje perspektive, to je zato što Fa starog kosmosa
nedostaje mudrost po ovom pitanju, pa sledeći put neće biti ovako. U budućnosti će se
desiti mnoge velike promene, pa će živim bićima svuda biti divno i takva rđavost neće
postojati.

Ali, mada zakon uzajamnog-podsticanja i uzajamnog-sprečavanja, relativno govoreći, u
budućnosti više neće biti apsolutan, on će i dalje postojati, a postojaće i dalje pozitivna i
negativna bića. Kad je u pitanju najgori, najniži nivo, iako neće biti loš koliko je to
najniži nivo ranije bio, najniži nivo i dalje neće biti dobar. Ljudi budućnosti će biti
blagosloveni, ali samo u poređenju sa današnjim ljudima. Biće stvari koje proizvode
karmu, kao i muka da se eliminiše ljudska karma, pa će biti ratova, epidemija i
katastrofa. Definitivno će biti tako. Inače, kad se ljudski gresi, u času kad postanu
preveliki, ne bi eliminisali i otplatili kroz muke, ljudska vrsta bi bila eliminisana. Kad
ljudska vrsta ne bi imala patnju, ne bi znala šta je sreća, ovo ljudsko mesto nikako ne
može postati nebo. Baš zato što ima patnju, osoba se ovde može kultivisati, a kad ne
postupa dobro, može da stvori karmu. Znači, ljudsko društvo će uvek biti posebna
sredina.

Čovečanstvu će biti dat najveći blagoslov, što znači da buduće čovečanstvo neće imati
tako niske standarde kao sadašnje čovečanstvo i to predstavlja najveću milost. (Aplauz)
Kad sve više ne bude toliko rđavo, sredina će se, relativno govoreći, uzdići. Patnja neće
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biti tako niska i sve će se održavati na temelju koji ima viši standard od sadašnjeg
čovečanstva i sve će se ceniti naspram Fa na tom nivou. Znači, budući ljudi, oni koji
budu mogli da zakorače u budućnost, biće blagosloveni. A zašto je tako? Zato što je
ovde širena Dafa, ovo mesto je stvoreno radi Dafe, ovdašnja bića su se žrtvovala i ona su
zaslužna za napredak istorije do sadašnje tačke. Zato će buduća bića i buduće
čovečanstvo dobiti blagoslove.

Naravno, ovo nije jednostavna stvar. Sve u kosmosu je u međusobnoj korelaciji,
međusobno je povezano, nadopunjuje i nadovezuje se jedno na drugo, a na delu su i
drugi faktori i razlozi, takođe. Drugim rečima, kad se na svetu dese takve promene i
različite dimenzije i nivoi u celokupnom kosmosu, zapravo, uzajamno podižu svoje
nivoe... kad se standard u ova Tri domena uzdigne, onda razmislite, vi se ne možete
uzdići do nivoa gde ćete biti zajedno sa Bogovima, pa se i mesta gde su Bogovi takođe
moraju uzdići. Isto tako ne može biti da se jedan nivo Bogova uzdigne tamo gde je drugi
nivo Bogova, pa se i taj nivo Bogova, takođe, mora uzdići. Drugim rečima, standard na
svakom nivou se uzdiže. Drugim rečima, sredina na svakom nivou će biti bolja. Naravno,
da bi se ovo postiglo, tu tačku moraju dostići mehanizmi nebeskog svoda i slično, kao i
mudrost i sposobnosti Fa. Eto kako se omogućuje da bića postoje i da svaki aspekat
stvari postane divniji.

Ono sa čim se danas bave učenici Dafe je uspostavljanje najboljih bića budućnosti. I
zato za sve vas, po pitanju zahteva za vašim šinšingom ili standard koji vi kao kultivatori
možete dostići, nema nikakvog vrdanja—morate dostići standard.

Fa od vas zahteva da se što više prilagodite načinu života u ovom običnom društvu, jer
da biste ovde mogli da živite, ne možete dopustiti da vas ljudi smatraju za neku vrstu
čudaka ili osobenjaka. Iako ovo kultivišu mnogi ljudi koji su napustili sekularni svet,
religija je zapravo samo još jedna forma sadašnjeg stanja ljudskog društva. Na taj način,
putevi kojima idete zapravo uspostavljaju temelj za buduća bića. Mada, sve ovo ne znači
da se vi koristite kao eksperiment. Fa je dugo postojao, vi ga realizujete u akciji - to je
naprosto takav proces. Fa-ispravljanje mora uspeti. U raznim proročanstvima ili od ljudi
s moćima, možda ste čuli da će se čovečanstvo suočiti s takvom i takvom katastrofom.
Ali niko se nije usudio da kaže da ovo Fa-ispravljanje neće uspeti, a to je zato što će van
svake sumnje uspeti. Razlog je taj što, bez obzira da li bića mogu da realizuju u akciji
zahteve Fa prema njima, Fa-ispravljanje će sigurno uspeti. Jer kad ljudska rasa ne bi
uspela u potvrđivanju Fa, Fa bi iznova stvorio sva bića—Fa ima sve što nedostaje, jer sve
je odmah na raspolaganju. Ono što se naziva “milošću” je moja namera da dopustim
bićima stare ere da se asimiluju i postanu deo bića nove ere. To je ono što ja hoću.

Tokom istorije, ljudi su čuli kako bića na različitim nivoima govore o takvoj i takvoj
milosti, pa čak i Bogovi na veoma visokim nivoima govore o milosti. Ali njihove ideje
milosti se svode na određene standarde i svi oni su ograničeni svojim razumevanjem i
domenima. Sa ovoliko velikom milosti u Fa-ispravljanju, međutim, nije se susrelo
nijedno biće u svekolikom kosmosu. Šta se podrazumeva pod “beskrajnom milošću
Bude”? (Srdačan aplauz) Naravno, bića budućnosti će videti spašavanje živih bića od
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strane učenika Dafe. Kad budete uspeli u kultivaciji, bića budućnosti će znati za vašu
neizmernu milost Bude. Ali ljudi budućnosti neće znati za mene, samo vi možete znati
za mene, a to je zato što živa bića ne treba da znaju—i zapravo ne zavređuju da znaju -
dovoljno im je da znaju vas. Prvobitno, ionako niko nije znao za mene, niti će me znati u
budućnosti. (Učitelj se smeje) (Srdačan aplauz)

Bića su komplikovana. Istina je da sam ja već realizovao u praksi proces u kom čovek
postaje Bog. Moje telesno telo već upravlja Falun Rajem, a u budućnosti ćete videti
mnoge mene iz prošlosti i tada ćete ih možda zameniti sa mnom. Zapravo, suštinu
glavnog tela pravog mene, moje pravo Glavno Ja, biće teško spoznati. Ali ja znam sve o
vama. (Učitelj se smeje) (Dug aplauz)

Kad sam dolazio, prošao sam kroz proces spuštanja nivo po nivo. Bogovi na veoma
visokom nivou imaju Trojstvo. Na različitim nivoima postoje različiti koncepti i
razumevanja tog Trojstva. Na veoma visokim nivoima, gde postoje fizički oblici, Trojstvo
čine Pravo Telo, Pravi Duh i Misao—to je Trojstvo. Tako je na veoma visokim nivoima.
Na još višim nivoima, ipak, to više nije slučaj—tamo su misao i telo jedno, bez razlike.
Sada ću govoriti samo sa nivoa na kojima Bogovi imaju oblik i Trojstvo čine Pravo Telo,
Pravi Duh i Misao.

Kad sam se spustio do nivoa koji ima fizičke oblike, počeo sam da stvaram Pravo Telo, a
onda sam korak po korak silazio u kolosalni nebeski svod. Svaki put bih dao da Pravo
Telo siđe samo. Drugim rečima, moje Pravo Telo je moje pravo ja. Ja sam vam sve vreme
govorio da sam ja na najpovršinskijem nivou i ova prava koža jesam ja. To je zato što
sam ja na svakom nivou uvek stvarao ono što je na najpovršinskijem nivou, ja sam uvek
stvarao Pravo Telo, a sada dolaskom na ovo mesto ljudi, Pravo Telo ovaj put postoji
unutar telesnog tela. (Aplauz) Prema tome, u protekloj istoriji, na različitim nivoima sam
ostavio priličan broj svojih Pravih Duhova. Svi oni su moji Pravi Duhovi iz prošlosti, na
različitim nivoima. Tokom vremena, neki od njih su mislili da se ja neću moći vratiti
nazad, pa su proizveli drugo telo [na sopstvenim nivoima], a sva ona imaju moj tačan
izgled u tim vremenima. To znači da ćete u univerzumima budućnosti videti prošlost
mnogih mene. Svi oni mogu da kroče u novi kosmos budućnosti pošto se asimiliraju, jer
je njihova moćna vrlina i blagoslov to da su bili ja. Svaki put kad sam se spustio sa
Pravim Telom, znači svaki put kad je telo trebalo da se spusti, Pravi Duh nije želeo da se
spustim, jer svi oni znaju da silazak dole povlači mnoge poteškoće i da to nije ništa
drugo do biti uništen. Bez obzira sa koliko visokog nivoa jedan Bog dolazi, u očima
Bogova, kad konačno dosegne ovo ljudsko mesto, on je u osnovi umro. Zato, dok sam se
spuštao nivo po nivo, od začetka na dalje, do kraja, ja sam uvek stvarao Pravo Telo. Ali
iako je ovo Pravo Telo tokom duge istorije prošlo kroz brojne različite nivoe, odakle ova
koža na kraju dolazi i ko je to? Nijedno biće ne može znati, ni shvatiti. Ovaj put, na isti
način, ja sam se spustio u ljudski svet zajedno sa ljudskim telom i boravim u najspoljnijoj
površini ljudske forme. Ono što je drugačije je to što Pravo Telo leži unutar mog
telesnog tela, ali nijedno biće ne može da otkrije, niti da sagleda moje krajnje poreklo.
Kad sam malopre rekao da će bićima u budućnosti biti teško da znaju o meni, to je ono
što sam mislio.
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Rekao bih da je ovo o čemu sam danas pričao na veoma visokom nivou. (Aplauz) Ali
kako god bilo, kao učenici Dafe, čuvši šta ste upravo čuli, samo polako, nemojte oformiti
neku vrstu vezanosti. Postepeno, dok budete prolazili proces kultivacije, saznaćete
nešto od toga, a neki od vas možda će sve to doznati nakon što konačno dostignu
Ispunjenje.

Kad govorimo o Ispunjenju, vaše Ispunjenje se ne dešava iznenada, u jednom potezu,
kao sa onim kultivatorima eliksira (dana) iz prošlosti, koji se iz jednog navrata otvarao
rasprskavanjem—ovde nije tako. Kako jedan učenik Dafe dostiže Ispunjenje? Ona strana
koju ste potpuno kultivisali sve zna—to ste vi. Kad ovaj mali deo vaše najspoljnije
površine bude prešao tamo, to će biti kao da se spontano budite iz dremeža. Tako će to
biti, bez ikakvih potresa. (Aplauz)

Kad, tokom vaše kultivacije, iz knjiga sagledate različite istine Fa, to je samo delić
razumevanja koje stičete ovde na ljudskoj strani. Znate, prave Buda istine se ne mogu
potpuno razotkriti pred kultivatorom koji i dalje ima površinsko ljudsko telo, pa vi na
ovoj strani imate samo opšte razumevanje, dok strana koja je potpuno kultivisana već
ima potpuno razumevanje u tom domenu. Drugačije rečeno, dok se kultivišete, na kom
god nivou treba da budete, u tom kosmičkom domenu, ona vaša strana koja je potpuno
kultivisana sve zna na svakom od nivoa ispod vas i sve je u celosti pred vašim očima.
Ovo važi za celokupan deo vas koji je potpuno kultivisan, sve dok poslednji deo vas ne
bude potpuno kultivisan, a tada ćete sve znati kao da je to sasvim prirodno. Vaša
površina će biti kao da se budite iz sna—“Aha”—i vi ćete naprosto otići da radite šta god
treba da radite. Tako je to. (Aplauz)

Vaše mišljenje u tom času neće imati ovaj ljudski način razmišljanja ili strukturu, to jest,
misaona struktura vašeg potpuno kultivisanog dela će biti oblikovana u skladu sa
najboljim standardom za jednog Boga. Tako, način razmišljanja neće biti mišljenje na
niskom nivou, ali ćete znati sve na nižim nivoima. Zapravo, znate, bilo da je to Buda
Šakjamuni ili neki drugi Bog ili Buda, oni znaju čak i misli goveda i konja, znaju čak i
misli nižih bića, oni sve to znaju, u potpunosti - ali oni tamo neće ući. Oni naprosto
znaju sve, to je sve. Posle, kad vi učenici Dafe budete okončali svoju kultivaciju, jasno
ćete videti sve što je ispod vas i sve ćete znati. Ali vaš način razmišljanja neće biti isti
kao njihov, nećete ići tamo unutra, a vaše mišljenje će biti potpuno u vašem domenu. U
nastavku, znači, kad budete dostigli Ispunjenje, to će možda biti kao da se budite iz sna
i prirodno ćete sve znati. To je zato što je taj vaš deo, koji je potpuno kultivisan, do sada
već dugo na drugoj strani—a vreme tamo nije isto kao vreme u ovoj dimenziji—ta vaša
strana je tamo provela puno vremena i sve joj je poznato, pa kad poslednji deo vas, na
ovoj strani, pređe tamo i on će postati svestan svega. (Aplauz)

Ranije sam vam pričao da kad su kultivatori u prošlosti postajali Prosvetljeni, oni bi
rasprsli svoj eliksir, a kad se eliksir rasprsne, eksplozija se dešava u dimenzijama na
svakom nivou, pa je to imalo snažno dejstvo na Zemlji, nastajali bi odroni i cunamiji, bili
bi grozni potresi. Sve ovo bi se dešavalo. Sada ima tako puno učenika Dafe i njihovi nivoi
kultivacije su visoki. Ahhhh!—to bi bilo suviše masivno, ne bi li ljudskom društvu donelo
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nepogode enormnih razmera? Zato se neće desiti na taj način. Sve će biti potpuno
prirodno. Po pitanju ovog Fa, u doba kad sam preduzimao ovaj poduhvat, ja sam sve
uzeo u obzir. Sve u ovom Fa je nešto najsveobuhvatnije i najsavršenije i najbolje.

Takođe, mnogi naši učenici brinu u vezi mnogih stvari, svakojakih stvari. Zapravo, onda
kad pomislite na te stvari, vaš nivo je opao. Ni o čemu nemojte misliti i ni o čemu
nemojte brinuti. Učitelj je milostiv i on će definitivno prirediti za vas ono što je najbolje.
(Aplauz) Nema potrebe da mislite: “Učitelj je milostiv prema nama,” jer to je nešto što
ste postigli kroz kultivaciju i to proističe iz vaše sopstvene moćne vrline. To je razlog
zašto Učitelj čini ovo za vas.

To je sve što ću reći. (Srdačan aplauz)

Oni koji nisu dobro postupali: požurite i postanite vredni. Nastavićemo našu Fa-
konferenciju. Svaki korak zakoračite dobro. Što vremena postanu bolja, reći ću vam,
manje će biti predodređenih prilika, pa treba da dajete sve od sebe da radite dobro
stvari koje učenici Dafe treba da rade. Ali ne možete ići u krajnosti, ne možete ići ni u
jednu krajnost. Jednom kad odete u krajnost, poremetili ste put koji sam vam priredio i
zahteve Fa prema vama. Treba da činite šta treba, na normalan način. Ako sutra sledi
Ispunjenje, danas za to i dalje nećete znati i recimo da se premišljate da li da započnete
neki posao – samo napred, učinite to. Ali ja ću za vas sve harmonizovati. Ni o čemu
nemojte misliti! Samo radite šta treba. (Srdačan aplauz)

Završiću željom da naša Fa-konferencija u Vankuveru uspe. Hvala vam svima. ( Dug
aplauz)

Li Hondži 
18.05.2003.

Prevod na srpski, 18.04.2017.
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